
Makine Mühendisleri Odası Konya Şubesi ve Elekt-
rik Mühendisleri Odası Konya İl Temsilciliği tarafın-
dan ‘Konya, Asansör Sektörünün Türkiye’deki Yeri’ 
paneli düzenlendi. Panelde sektöründen güvenliğe 

kadar birçok bilgi verildi.  n HABERİ SAYFA 6’DA

Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca, Filistin Alim-
ler Birliği heyetini belediyede ağırladı. Görüşmede; 

Filistin meselesi, İslam coğrafyasındaki birlik ve 
beraberliğin önemi ile Türkiye’nin Filistin’e verdiği 

destek ele alındı.   n HABERİ SAYFA 7’DE

ASANSÖRÜN KALBI 
KONYA’DA ATTI

KILCA, FILISTIN 
HEYETINI AĞIRLADI

GAZZE HALKI YALNIZ DEĞIL!
İsrail’in Gazze’ye yönelik devam eden vahşi saldırılarına karşı Konya’dan yükselen ses bu hafta da güçlenerek duyulma-
ya devam etti. İHH İnsani Yardım Vakfı Konya Şubesi’nin öncülüğünde düzenlenen yürüyüşe binlerce duyarlı vatandaş 

katıldı. Yürüyüşte katil İsrail için lanet okunurken, şehitlere dua edildi. n HABERİ SAYFA 3'TE
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Sanayi Odası tarafından Meram Fen Lisesi’ne 
kazandırılan teknoloji laboratuvarının açılışı 
yapıldı. Sanayi Odası Başkanı Mustafa Büyü-
keğen, “Sanayi ile eğitim dünyası arasındaki 

köprüyü daha da güçlendirmeyi hedefliyoruz. 
Bu teknoloji sınıfı, öğrencilerimizin daha yet-
kin hale gelmelerine ve kendilerini geleceğe 

hazırlamalarına destek olacak" dedi.  
n HABERİ SAYFA 7'DE

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, Konya'ya gelerek 
bir dizi ziyaret ve toplantıya katıldı. Büyükşehir 
Belediyesi Taş Bina'da Yatırım Değerlendirme 
ve Koordinasyon Toplantısına katılan Bakan 
Yerlikaya, “Bugün İçişleri Bakanlığı olarak 

Konya’da hep beraber ihtiyaç duyulan yatırım-
larla birlikte neler var bunların hepsini masaya 

yatırdık” dedi.  n HABERİ SAYFA 2'DE

LOJISTIĞI ANADOLU’YA 
AKTARABILIRSINIZ! 

Ticaret Odası ev sahipliğinde düzenlenen 
Türkiye’nin Kahramanları Konya Buluşma-

sı’nda farklı sektörlerden birçok yerli üretici 
stant açarak ürünlerini tanıtma ve doğrudan 
alıcılarla buluşma imkânı yakaladı. KTO Baş-

kanı Öztürk, Marmara Bölgesi'ndeki sıkıntılara 
değinerek, “Lojistiklerinizi artık Anadolu'ya ak-
tarabilirsiniz” çağrısı yaptı. n HABERİ SAYFA 4'TE

SANAYIDEN EĞITIME 
TEKNOLOJI DESTEĞI 

KONYA YATIRIMLARI 
MASAYA YATIRILDI 

Bir babanın 
acı feryadı 

Karatay'da ehliyetsiz sü-
rücünün kullandığı aracın 
çarpması sonucu hayatını 
kaybeden çocuğun babası 
gözyaşları içinde, “Bu bir 
kaza değil, cinayet. Ciğerim 
yandı” diyerek yürekleri dağ-
ladı. n HABERİ SAYFA 3'TE

Öğrencilerin 
büyük başarısı 

Ilgın Ticaret Borsası Fen 
Lisesi öğrencilerinden olu-
şan VEGA Takımı, İtalya’da 
gerçekleştirilecek Dünya 
Robot Şampiyonası’na katıl-
maya hak kazandı.  
n HABERİ SAYFA 6'DA

AK Parti tarafından ‘Vatandaş Soruyor Başkan Cevaplıyor’ programı kapsamında 
Selçuklu, Karatay ve Meram Belediye Başkanları vatandaşların sorularını yanıtladı

VATANDAŞ SORDU, BAŞKANLAR CEVAPLADI
AK Parti Yerel Yönetimler Başkanlığı tarafından tüm Türkiye’de ‘Milletle 

Bütünleşen Belediyecilik’ anlayışıyla eş zamanlı olarak ‘Vatandaş Soruyor 
Başkan Cevaplıyor’ programları düzenlendi. Bu kapsamda Selçuklu Bele-

diye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, Karatay Belediye Başkanı Hasan Kılca 
ve Meram Belediye Başkanı Mustafa Kavuş, vatandaşlarla buluştu. 

BÜTÜN SORULARA TEK TEK CEVAP VERDİLER
Eş zamanlı olarak ilçelerde gerçekleştirilen programlarda belediye başkanları, 
belediyenin çalışmaları ve hizmetleri hakkında bilgiler verdi. Yoğun katılımın oldu-
ğu ‘Vatandaş Soruyor Başkan Cevaplıyor’ programında vatandaşlarda belediye 
başkanlarını soru yağmuruna tuttu. Vatandaşlar eleştiri, istek ve memnuniyetlerini 
dile getirirken, başkanlar da sorulan soruları tek tek yanıtladı. n HABERİ SAYFA 5'TE

VATANDAS SORDU
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Şehitler için fidan dikildi

Hüyük’te şehitler anısına 
ağaç dikme ve doğa etkinliği dü-
zenlendi. Yükseköğrenim Kredi 
ve Yurtlar Kurumu Beyşehir Fe-
ride Akkanat Yurt Müdürlüğün-
de kalan üniversite öğrencileri ile 
personelleri Şehitler Haftası çer-
çevesinde düzenlenen fidan dik-
me etkinliğine katıldı. Hüyük’ün 
İmrenler Mahallesinde oluştu-
rulan Gençlik ve Spor Bakanlığı 
Beyşehir KYK Yurdu Şehitler Ha-
tıra Ormanı’nda bir araya gelen 
öğrenciler ve katılımcılar, önce 
şehitler için yapılan duada elle-
rini semaya açarken, ardından 
burada çok sayıda orman fidanını 
toprakla buluşturdu. Ardından 

2018 yılından bu yana şehitler 
anısına dikilen fidanların olduğu 
alanda yıllık bakım çalışmaları ile 
temizlik faaliyetleri de gerçekleş-
tirildi. Doğaya katkıda bulunmak 
ve çevre bilincini artırmak ama-
cıyla da düzenlenen programa 
Yurt Müdürü Mustafa Songül, 
Beyşehir Müftüsü Enes Aktaş, 
Türkiye Harp Malulü Gaziler, 
Şehit Dul ve Yetimleri Derneği 
Başkanı Gazi Ahmet Taşkın, Din 
Hizmetleri Uzmanı Muhammed 
İsmail Eryılmaz, yurt manevi 
danışmanı Muhammet Nusret 
Sever, yurt yöneticileri ve perso-
nelleri ile üniversite öğrencileri 
ve vatandaşlar katıldı.  n İHA

İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
Konya’da Yatırım Değerlendirme 
Koordinasyon Toplantısı’na katıldı. 
Konya Büyükşehir Belediyesi Taş 
Bina Kültür ve Sanat Merkezi'n-
de düzenlenen toplantıda, şehir-
de yapılması planlanan ve inşaatı 
tamamlanan projelerin ele alındı. 
Gerçekleştirilen toplantının ardın-
dan İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya, 
açıklamalarda bulundu. 

Sözlerine “Memleketim 
Konya’da olmaktan memnuni-
yet duyuyorum” diyerek baş-
layan Bakan Yerlikaya, “İçişleri 
Bakanlığı olarak, Konya'mızda 
Emniyet Genel Müdürümüz, 
Jandarma Genel Komutanımız 
ve onların yatırımla ilgili şu-
beleri, ilgili tüm bürokratlarla 
beraber Valimiz, Büyükşehir 
Belediye Başkanımız, millet-
vekillerimiz, AK Parti İl Başka-
nımız ve ilçe başkanlarımız ve 
belediye başkanlarımızla hep 
birlikte 'İçişleri uhdesindeki ih-
tiyaç duyulan yatırımlarla ilgili 
neler var' konusunu masaya ya-
tırdık” ifadelerini kullandı. 

“KONYA’NIN HUZUR VE 
GÜVENLİĞİ ÖNCELİĞİMİZ”

Türkiye’nin en büyük yüzöl-
çümüne sahip şehrinin Konya 
olduğunu kaydeden Yerlikaya, 
“Uzun bir toplantı oldu ama Kon-
ya büyük bir şehir, yüzölçümü 
en büyük olan şehir, dolayısıyla 
Konya’mızın huzuru, güvenliği 
ve esenliği olarak öncelikle bina 
olarak ihtiyaç duyduğumuz, ye-

nilememiz gereken, ilaveten ka-
pasite artışı gereken neler varsa 
belirledik. Bunları yakın zamanda 
inşallah tamamlayacağız. Bir ey-
lem planı ortaya çıkacak ve bütçe 
planıyla da alakalı süreç nasıl bir 
imkan veriyorsa süratle Konyalı 
hemşehrilerimizle buluşturaca-
ğız. Tamamlanan, ihtiyaç duyu-
lan yerlerle alakalı da inşallah ya-
kın zaman içerisinde bunların da 

açılış töreni yapacağız” dedi.
Vatandaşlara hizmet etmek 

için çalışmaya devam edeceklerini 
kaydeden Bakan Yerlikaya, “Ya-
pımı tamamlanan, ihtiyaç olan, 
vatandaşlarımızın hizmetine ka-
vuşan yerler var. Bunlarla da ilgili 
inşallah yakın zaman içerisinde 
açılış törenlerini yapacağız. Top-
lantımızın hayırlara vesile olması-
nı diliyorum. Bizim için, Konya'mız 
için son derece verimli oldu” diye 
konuştu. 

Yatırım Değerlendirme Koor-
dinasyon Toplantısı’na Toplantıya; 
Emniyet Genel Müdürü Mahmut 
Demirtaş, Jandarma Genel Komu-
tanı Orgeneral Ali Çardakcı, Konya 
Valisi İbrahim Akın, Konya Büyük-
şehir Belediye Başkanı Uğur İbra-
him Altay, AK Parti Konya Millet-
vekilleri, AK Parti Konya İl Başkanı 
Fatih Özgökçen, Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, Ka-
ratay Belediye Başkanı Hasan Kıl-
ca, Meram Belediye Başkanı Mus-
tafa Kavuş, ilçe belediye başkanları 
ve kurum müdürleri katıldı. 
n TÜLİN ŞEKER

Konya Yatırım Değerlendirme Koordinasyon Toplantısı, İçişleri Bakanı Ali Yerlikaya’nın 
katılımıyla gerçekleştirildi. Toplantıda Konya’nın öncelikli yatırımları ele alındı

Yatırımlar görüşüldü

Feride-Mehmet Tığlıoglu çif-
tinin kızı Rümeysa ile Esma-Ab-
durrahman Kuşyılmaz çiftinin oğlu 
Fahrettin, düzenlenen görkemli bir 
düğün merasimiyle hayatlarını bir-
leştirdi. Diltaş Düğün ve Kongre 
Merkezi’nde gerçekleşen düğüne, 
genç çiftin aileleri, yakınları ve dost-
ları yoğun katılım gösterdi. Mutlu-
luklarını sevdikleriyle paylaşan çift, 
davetlilerini “Ömür boyu sürmesini 
dilediğimiz beraberliğimizin bu ilk 
gününü sizlerle paylaşmaktan mut-
luluk duyacağız” mesajıyla davet 
etti. Düğün töreninde, Konya’nın 
geleneksel lezzeti olan düğün pilavı 
ikram edilirken, davetliler hem ke-
yifli anlar yaşadı hem de genç çifti 
tebrik etti. Konya Yenigün Gazetesi 
olarak, Rümeysa ve Fahrettin Kuş-
yılmaz çiftine ömür boyu mutlu-
luklar diler, Tığlıoğlu ve Kuşyılmaz 
ailelerini tebrik ederiz. 
n ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Rümeysa ve Fahrettin çifti dünyaevine girdi
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      Gece Gündüz
Konya                    10°C                  26°C

Karaman                8°C                   25°C

Aksaray                  8°C                   25°C
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Geçtiğimiz günlerde yaşanan ve 
ülkenin tamamına yakınında etkisi 
görülen düşük sıcaklıkların ekili ve 
dikili tarım alanlarında verdiği zarar 
(zirai don felaketi) önemli hasarlara 
sebep olmuştur. Bütün üreticilerimize 
geçmiş olsun dileklerimi sunarım.      

Yurdumuzun çok yerinde görülen 
don yetiştirilmekte olan ürünlerde za-
rara neden olmuştur.  Bazı bölgeleri-
mizde Şubat ve Mart ayları içerisinde 
görülen donlar belli oranda bölgenin 
önemli ürünlerine az da olsa zarar ve-
rirken Nisan ayı içerisinde geçtiğimiz 
hafta görülen düşük sıcaklıklar ekili ve 
dikili birçok tarım ürününe daha fazla 
zarar vermiştir. 

Tarımsal faaliyetler çoğunluk-
la açık alanlarda yapıldığı için hava 
şartlarına bağlı olarak bu riskleri taşı-
maktadır. Üreticinin çaresiz kaldığı bu 
durumlarla karşılaşılması istenmese 
de bazı yıllar yaşanmaktadır. 

Bölgemizde son görülen donlar 
tarım ürünlerinden tarlada ekilmiş 
olan tahıllara çok yerde önemli zarar 
vermediği görülmektedir. Özellikle 
kışlık tahıllarda sıcaklığın düşük ol-
duğu günlerde yapılan ilaçlamadan 
kaynaklanan sararma ve uç kuruma-
ları gibi zarar etkisi görülse de önemli 
bir zarar olarak dikkate alınmamalıdır. 
Ancak bölgemizde bazı çiftçilerimizin 
ektiği yazlık sahil bölgesi tahıllarında 
don zararı vardır. Konu uzmanı çok 

kişi bu konuda uyarı yapmasına rağ-
men bölgemizde sahil bölgesi tahılla-
rının ekilmemesi gerekirken bazı üre-
ticiler ekmekte ve bu yıl olduğu gibi 
bu riske katlanmak zorunda kalmak-
tadırlar. Bölgemizde Bahri Dağdaş 
Uluslararası Araştırma Enstitüsü ve 
Araştırıcı Kuruluş Belgesi almış çok 
sayıda çeşit ıslah eden ve tohum üre-
ten firmaların bölgeye uygun çeşitleri 
var iken çiftçilerimiz sahil bölgesi çe-
şitlerini ekmemelidir.  

Çumra civarında Yonca, Yem 
bezelyesi, Mercimek gibi bitkilerin ye-
tiştirildiği tarlalarda önemli zarar gö-
rülmemiştir. Arazinin coğrafik yapısı 
ve soğuk şiddetinin farklı görüldüğü 
arazilerde bu ürünlerde de kısmen 
zarar söz konusu olabilir. Çünkü ben 
bölgenin her tarafını gezip inceleme-
dim. Tarım İl ve İlçe Müdürlüğünde 
ki Ziraat Mühendisi meslektaşlarım 
kendi bölgelerindeki zararları gözlem-
leyerek gerekli zarar ziyan tespitini en 
doğru şekilde yapacaklardır. Üreticile-
rimizin bölgede ki meslektaşlarımın 
tavsiyelerine göre hareket etmeleri 
daha doğru olanıdır. 

Meyve ağaçlarında don zararı 
tarla bitkilerine göre oldukça yüksek 
oranda görülmüştür. Bazı meyve çe-
şitlerinde %100’e yaklaşan oranda 
bazı çeşitlerde ise daha düşük oranda 
zarar görülmektedir. 

Hasta bir insanın sağlığına ka-

vuşması için özel bir 
bakıma ihtiyacı ol-
duğundan ağız veya 
damar yoluyla daha 
düzenli beslenmesi 
gerektiği gibi zarara 
uğramış olan bitkilerin 
de özel bakımlara ihti-
yacı olduğu göz önüne 
alınarak gerekli bakım-
ları yapılmalıdır. Tarla 
ürünlerinde ve meyve-
lerde soğuk zararı hava 
sıcaklıkları biraz yükselince daha bariz 
görüleceğinden üreticilerimiz bitkiyi 
besleyecek gübreleme ve ilaçlama 
yapmalıdırlar.

Ölen kişiyi de kefenleyip defnetti-
ğimiz gibi zarar oranının yüksek oldu-
ğu meyve bağlayacak çiçekleri ölen 
ağaçlarda da yapılması gerekenler 
vardır. 

Özellikle meyve ağaçlarında çiçek 
tomurcuklarının kopup döküldüğü 
noktalarda hastalık oluşmaması için 
Fungusit ve bitkinin don hasarından 
etkilenmesini telafi etmesi için deniz 
yosunu ürünlerinden vermeleri Değerli 
Üreticilerimize tavsiye edilmektedir. 

Tarım ürünlerinde görülen bu 
zararlar üreticilerimiz etkilediği gibi 
ürününün sanayisini, ekonomimizi ve 
tüketiciyi de etkileyecektir. Üretimdeki 

azalma nedeniyle dış 
satışlar azalacak, ithalat 
artacak ve iç piyasada 
ürün fiyatlarında artışlar 
olması beklenmektedir. 
Bazı tüketim alışkan-
lıklarından belli oranda 
vazgeçerek aile bütçe-
sini dengeleme zorun-
luluğu ile karşı karşıya 
kalınacaktır.

Tespitlerimizden 
birisi de üreticilerin top-

rakta yeterli su var iken sulama yap-
maya devam etmeleridir. Toprakta 
hava ve su dengesi doğru sağlanmalı 
ki bitkilerde büyüme gerçekleşebilsin. 
Normal zamanlarda olduğu gibi don 
gibi hadiseler görüldükten sonra da 
bitkiye çok su vermek toprakta hava 
ve su dengesini bozacağında fazla 
sulamadan da kaçınılmalıdır. Toprak 
gözenekleri içindeki havanın yerini 
suyun doldurması sonucu kökler 
yeterli havayı alamayacağından kök-
ler boğulur. Havasız kalan kökler 
yeterince çalışamayacağı için gerekli 
besin maddelerini alamaz ve besle-
nemezler. Ayrıca kök bölgesi sürekli 
nemli olduğu için, kökte değişik kök 
hastalıkları başlamaktadır. Ağaçlar-
da da fazla su ağaçların kurumasına 
sebep olur. Zaten ovada su kıtlığı gö-

rülmekte, bu nedenle de üreticilerimiz 
suyu tasarruflu ve doğru kullanmaları 
gerekmektedir. 

Bölgede ilaç, gübre ve suyun 
daha dikkatli kullanılmaması bitki, 
insan ve hayvanlarda hastalıklara da 
sebep olmaktadır. Özellikle toprak 
ve su kirliliği yanında gereksiz kulla-
nılan ilaç ve gübre insan sağlığını da 
etkilemektedir. Küçük gibi görünen 
bazı değişimler sistemik etkilere yol 
açabilmektedir. Toprak analizlerine 
dayandırılmayan gübre çeşit ve mik-
tarının toprağı ve yıkanarak taban 
suyunu dolaylı olarak sulama suyunu 
kirlettiği bilinmelidir. Su kirlendikçe 
içerisindeki oksijen miktarı azaldığın-
dan su içi canlıları da zarar görmekte-
dir.  Bitkinin ihtiyacından fazla verilen 
su verilmiş olan gübreyi yıkayarak 
yeraltı suyuna karıştırdığından hem 
bitkilerin alacağı mesafeden uzaklaş-
makta hem de suyu kirletmektedir. 
Bu nedenle su ve besin maddesinin 
çevreye ve ortama zarar vermemesi 
için uygun dozda, uygun zamanda ve 
gerektiği kadar verilmelidir. 

Bazı üreticilerimiz bazı ürün-
lerde damla sulama sistemlerini 
kullanmalarına rağmen bitkinin 
yetiştiği toprak özellikleri, bitki ge-
lişme dönemi ve ortam sıcaklıkları 
dikkate alınmadan dekara başına 
2-3 saat hesabıyla su vermeleri de 
yanlış uygulamadır. Özellikle çıkış 

sonrası bitki yeterince kök yapısına 
sahip olmadan bitki kök seviyesinin 
ıslatılması yeterli iken bitkiye daha 
fazla su vermek yanlıştır. Sulama 
suyunun aşırı kullanımı sonucu, 
topraktaki başta nitrat olmak üzere 
azot bileşikler topraktan yıkanarak 
veya yüzey akışı ile taşınarak su 
kaynaklarında nitrat kirliliğine ne-
den olmaktadır. 

Özellikle kooperatif kuyularında 
tekrar su alma sırası geç geleceği dü-
şüncesiyle de ihtiyaçtan fazla su vermek 
de yanlıştır. Tarım alanlarında suyun 
çok kıymetli olduğu günümüzde bu hu-
suslara uyularak suyu tasarruflu kullan-
malıyız. Çok su ve çok gübre çok verim 
olmadığı bilinmelidir.  

Tarımsal üretim yapmakta 
olan üreticiler uzun ve kısa dö-
nem için yapılan meteorolojik tah-
minlerden mutlaka yararlanarak 
tarımsal faaliyetlerini bu tahmin-
lere göre planlamalıdırlar. Mete-
orolojik verilerden ve tahminlerde 
yararlanılmak görülecek risklerin 
azaltılması bakımından önemlidir.

Üretici ürününü sigorta ettirmeli-
dir. Bilime uygun ve sigortalı üretim 
yaptığı takdirde gelirinde istikrar kaza-
nacağından yapacağı tasarruf ile mo-
dern tarım için gerekli olan yatırımlara 
yönelecek, böylece üretimde görüle-
cek zararlara karşı kendini korumaya 
almış olacaktır.  

ZİRAİ DON VE BEKLENEN GELİŞMELER

haber@konyayenigun.com
PROF. DR. MEVLÜT MÜLAYİM

İsrail’in Gazze’ye yönelik 
devam eden vahşi saldırılarına 
karşı Konya’dan yükselen ses 
bu hafta da güçlenerek duyul-
maya devam etti. İHH İnsani 
Yardım Vakfı Konya Şubesi’nin 
öncülüğünde düzenlenen yü-
rüyüşe binlerce duyarlı vatan-
daş katıldı. Bu hafta yürüyüşe, 
Gazze’de hayatını kaybeden 
şehitleri temsilen kefen giymiş 
kişiler ve meydanda hep birlik-
te kılınan akşam namazı damga 
vurdu.

ŞEHİTLER DUALARLA ANILDI
Konya, Gazze için tek yü-

rek oldu. Katılımcılar, ellerinde 
Filistin bayrakları, dillerinde 
dualar ve kefenlerle Gazze'nin 
çığlığını Konya'da duyurdu. Yü-
rüyüşe katılanlar, hem sembo-
lik hem de manevi mesajlarla 
İsrail’in saldırılarına karşı tep-
kilerini bir kez daha ortaya koy-
du. Meydanda hep birlikte kılı-
nan akşam namazıyla Gazze’de 
hayatını kaybeden şehitler dua-
larla anıldı.

KONYA’NIN 
VİCDANI SUSMUYOR

Tüm dünyanın gözü önün-

de işlenen saldırılarda, bin-
lerce Filistinli vahşi bir şekil-
de katledildi; bunların çoğu 
kadınlar, çocuklar ve yaşlılar-
dı. Gazze’deki hastanelerin 
büyük bölümü bombalandı, 
sağlık altyapısı çöktü. En-
kaz altındaki binlerce kişinin 

akıbeti hâlâ bilinmiyor. 2,3 
milyonluk Gazze halkı açlık, 
susuzluk ve ilaçsızlıkla ku-
şatılmış durumda. Gazeteci-
ler, sağlık çalışanları, yardım 
görevlileri özellikle hedef 
alındı. İsrail’in bu sistema-
tik saldırıları, bir soykırımın 

tüm unsurlarını taşıyor.
İNSANLIK ONURU 

İÇİN MÜCADELE SÜRÜYOR
Yürüyüş sonrası yapılan 

açıklamada; İsrail’in saldırı-
larına Konya halkının tepki-
siz kalmayacağı, yürüyüşlere 
devam edilerek Filistin mese-
lesinin gündemde tutulmaya 
devam edilerek farkındalığın 
ayakta tutulacağı ifade edildi. 
İHH yetkilileri "Gazze’de ya-
şanan ölümler sadece rakam-
lardan ibaret değil; her biri bir 
hayat bir hikâye. Gazze’de sa-
dece bedenler değil, vicdanlar 
da bombalanıyor. Sessiz kal-
mak, bu zulme ortak olmaktır. 
Biz, Filistinli kardeşlerimizin 
yalnız olmadığını haykırma-
ya devam edeceğiz” diyerek 
çağrılarını yineledi. Katılımcı-
lar, yürüyüşün sonunda elleri-
ni semaya açarak Gazze’deki 
direnişin zaferi ve şehitlerin 
rahmeti için dua etti. Konya 
halkı, bu zulmü unutmayacak-
larını ve insanlık onuru adına 
mücadelelerini sürdürecekle-
rini bir kez daha haykırdı. 
nİ ABDULLAH BAŞYEMENİCİ

Katil İsrail’in Gazze’de yaptığı soykırıma tepkiler her geçen gün artıyor. Tepkilere öncülük eden Konya, Gaz-
ze için yine ayaktaydı. İHH İnsani Yardım Vakfı öncülüğünde düzenlenen yürüyüşe binlerce vatandaş katıldı   

Konya susmuyor
Karatay'da yolun karşısına 

geçmek isterken otomobilin 
çarpması sonucu hayatını kay-
beden çocuğun babası gözyaş-
ları içinde, "Bu bir kaza değil, 
cinayet. Ciğerim yandı" diyerek 
yürekleri dağladı.

Kaza, geçtiğimiz perşem-
be günü saat 16.00 sıralarında 
Karatay ilçesi Erenler Mahalle-
si Keçeciler Caddesi üzerinde 
meydana geldi. Edinilen bilgiye 
göre, Fetih Caddesi istikametin-
den Başak Caddesi istikametine 
seyir halinde olan ehliyetsiz 
olduğu öğrenilen 17 yaşındaki 
M.K. idaresindeki 42 AYZ 760 
plakalı Audi marka otomobil, 
yolun karşısına geçmek isteyen 
ortaokul öğrencisi 13 yaşındaki 
Kemal Taha Keskin ile 13 ya-
şındaki F.Ö.'ye çarptı. Kazada 
çocuklardan Kemal Taha Kes-
kin olay yerinde hayatını kay-
bederken, ağır yaralanan F.Ö. 
ambulansla Şehir Hastanesine 
kaldırılarak tedavi altına alın-
dı. F.Ö.'nün sağlık durumunun 
ciddiyetini koruduğu öğrenildi. 
Otomobil sürücüsü M.K. ise çı-
karıldığı mahkemece tutukla-
narak cezaevine gönderildi. Öte 
yandan, çocuklardan birinin 
hayatını kaybettiği, birinin ağır 
yaralandığı feci kaza güvenlik 
kamerasına da yansıdı.

"CİĞERİMİ YAKTILAR BENİM, 
DALIMI, KOLUMU KIRDILAR"

Kazada hayatını kaybeden 
Kemal Taha Keskin'in baba-
sı Adem Keskin, İhlas Haber 
Ajansı (İHA) muhabirine ko-
nuştu. Keskin, 3 çocuğundan 
birini kazada kaybettiğini ve 
tarifsiz bir acı yaşadığını an-
latarak, "Bunun bir tarifi yok. 
Rabbim ‘isyan etmezsen mü-

kafatım var' dermiş bizlere. 
Biz isyan etmedik, inşallah et-
memişizdir. Canımız çok acıdı, 
ciğerimiz yandı ama kamuo-
yunda şöyle bir şey var. Trafik 
kazasıdır, cezaevinde yatar, 6 
ay sonra milletin acısı denince 
çıkar, ben bunun olmasını iste-
miyorum. Bu artık trafik kazası 
değil, bence bu cinayettir. Ciğe-
rimi yaktılar benim, dalımı, ko-
lumu kırdılar. Kemal'imle ben 
hayaller kurardım, mühendis 
olacaktı, çok akıllıydı. Okulun 
en iyi sınıfındaydı, dereceleri 
vardı. Çok akıllı bir çocuktu. 
Vatanına, devletine, milletine 
yetiştiriyordum ben onu aslan 
gibi. Ama bir tane 17 yaşında 
bir çocuğu salıp böyle olayların 
olması yaktı bizi. İnsanlar ya-
tıp da 6 ay sonra cezaevinden 
salındıkları zaman bunun bir 
şey olmuyormuş gibi bir can 
gitmemiş gibi sanki bir yalan-
dan bir şeymiş gibi yapılmasını 
istemiyorum. Bu bir cinayettir. 
Benim çocuğuma çarptılar, be-
nim ciğerimi kopardılar. Diğer 
insanların da ciğeri yanmasın" 
diye konuştu.  n İHA

Evladını kaybeden 
babanın feryadı
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Yıllar önce NTV’de yayınlanan 
programın birisinde Aysun Kaya-
cı ‘’Dağdaki Çobanın oyu ile benin 
oyum bir mi?’’ diyerek yıllarca adın-
dan söz ettirecek tartışmalara konu 
olacak bir söz söylemişti.

Gerçekten de demokrasiye kızanlar, 
yönetemeyenlere kızanlar, beceriksiz 
politikacılara kızanlar kendilerini savun-
ma adına bu sözü kullandı.

Birçok üniversite mezunu, kendini 
aydın olarak düşünen insanlar aslında 
demokrasinin eksik olduğunu cahillerin 
tercihi ile aydınların tercihinin aynı kali-
tede olamayacağını ima etmeye çalışa-
rak bu sözün arkasına sığındılar.

Belki de çobanlığı cahil ilan 
ederek bizzat kendi cehaletlerini 
de ortaya koydular.

Yıllarca gördük ki; aydın ke-
sim de dünyadaki gelişmeler 
karşısında kaliteli tercihler yap-
mıyorlar.

Ülkeleri devletleri, hatta dünyayı kao-
sa sürükleyen birçok liderin temsil ettik-
leri ülkeler sanatın, kültürün, edebiyatın 
Nirvana’sı ülkeler değil mi?

İlahlaştırdığımız batı, fırsatlar ve 

özgürlükler ülkesi Amerika ve bugün 
yaşananlara bakarsanız belki liderlerini 
çobanlar seçseydi dünya daha güzel 
olurdu demekten kendini alamıyor in-
san…

Bu arada Özgür Özel’in Yozgat’ta 
Atatürk’ün gösterdiği yolda Avru-
pa Birliğine doğru yürüyüp gerçek 
demokrasi ile buluşmaktan bahset-
mesini de açıkçası yadırgadım. Ata-
türk’ün muasır medeniyet seviyesi 
ile Avrupa Birliği yolunu aynı tutması 
Atatürk’ü anlamaktan ne kadar uzak 
olduklarını da gösteriyor.

Bugün Avrupa birliği, medeniye-
ti diye bir şey kalmamışken orayı 
muasır medeniyet gibi göstermek 
talihsiz, manadan uzak bir politika 
savurması olmuş.

Gerçekten çobanın bakış açısı ile ba-
kılsaydı dünya nasıl olurdu?

Demokrasi nasıl olurdu? Yönetim 
biçimi nasıl olurdu?

Yaşam alanlarımız, şehirlerimiz 
nasıl olurdu?

Önce bir çobana bakalım;
Çoban köyün ya da bir sürü sahibinin 

mallarını alıp merada güden onu koru-

yup kollayan beslenme-
sinden sorumlu insana 
çoban denir.

Çoban sürüyü alıp 
günlerce dağda yaşa-
yabileceği gibi günlük 
malları toplayıp akşam 
ahırlarına ve ağıllarına 
teslim de edebilir. Ge-
nelde büyük baş hay-
vanlarda sistem budur.

Peki, çoban ne yapar?
Öncelikle sorumlu olacağı hayvanları 

teslim alır.
Onu nereye götüreceği, nereleri ge-

zeceği ne kadar merada kalacağı konu-
sunda bir plan yapar.

Malzemesini erzağını  ona 
göre hazırlar.

Hatta uzak bir merada günlerce 
kalabileceği bir yer de olabilir. Onun 
için konaklama imkânlarını, erzak 
ihtiyacını da karşılar.

Bu yer özellikle hayvanların su 
ihtiyacını karşılayabileceği bir yer 

olmalı. Ya da taşımalı 
suyla yapılacak sula-
ma işlemi,  şimdilerde 
ulaşıma da elverişli 
olmalı.

Yani plan ve strateji 
içeren bir rota belirlenir.

Köpekleri, hatta at eşek 
gibi yardımcı hayvanların 
ihtiyacı da titizlikle düşü-
nülür.

Günümüzde dronlar 
at eşek ve köpeklere ek olarak etkili bir 
sevk, idare ve kontrol aracı olmuştur.

Çoban yardımcı hayvanlarını çok iyi 
tanır.  Özellikle köpekleri ile uyumlu ve 
dostça bir iletişimi vardır. 

Onların kulağı çobanda çabanın 
gözü mera alanındadır.

Binlerce hayvanın sevk ve idaresini 
çoban yardımcı hayvanlar ve meraya 
götürdüğü hayvanlarla geliştirdiği ileti-
şimler aracılığı ile yapar.

Binlerce yıllık meslek birikimini 
çoban başka çobanlardan öğren-

miştir. Buna kendi geliştirdiği 
yöntemleri de ilave ederek yöne-
tim biçimini kolaylaştırır.

Çoban iklimi çok iyi tarif eder. Bulut-
ları rüzgârı izler, yağışları onların hare-
ketinden bilir.

Bitki örtüsünü çok iyi tanır. Hayvanla-
rın ve kendi beslenmesini temin etmek 
için ayrıca bitki bilgisi vardır.

Hayvanların hareketinden onların 
neye duyarlı olduğunu tahmin eder.

Merayı kullanırken komşu hakkını 
takip eder, her yerde sürüsünü yaylıma 
götürmez.

Değişik talimat sesleri vardır. Bunlar 
zamanla sürü ile arasında gelişen ileti-
şim dilidir.

Çoğu zaman ıslık kullanır ama deği-
şik sesler ve işaretlerle de sürüsüne yön 
verebilir.

Hatta bazı çobanlar ıslık ve değişik 
çağırma sistemleri ile o büyük sürüyü 
sağa sola hareket ettirebilir hatta geri 
çağırabilir.

Çobanın en büyük amacı sürüyü 
doğru otlatmak, iyi beslemek, az zayiat-
la sürüyü sahibine teslim etmektir.

Çobanın geliştirdiği bu yöntem bir 

yaşam biçimi olmuştur. Kültürdür. Ve 
belirli standartları vardır.

Yani çoban kurumsaldır. Sürekli dav-
ranış değiştiremez. Günü birlik kararlar-
la yönetim yapamaz.

Günümüz yöneticilerine  bakarsanız, 
özgür, kişilikli, inisiyatif kullanabilen, 
kendine ait tarzları olan insanlardır.

Çobanların derin duyguları var-
dır belki ifade etmekte zorlana-
bilirler ama kendi dünyalarında 
ifade güçleri çok kuvvetlidir.

Çoban at eşek köpek gibi yardım-
cı hayvanların davranış biçimini de 
çok iyi bilir.

Sürüsünü tanır. Sürünün içindeki 
hayvanların neredeyse hepsinin karak-
teristik özelliğini tanıdır.

Onları bir birinden ayırt eder.
Aralarında yumuşak bir iletişim var-

dır. Sürü de çobanın bütün davranışla-
rına duyarlıdır

Aklına gelen talimatı aklına geldiği 
gibi vermez, veremez koyunların du-
rumunu, konumunu, açlığını, hareket 
kabiliyetini göz önüne alır. Sürüsünün 
kapasitesini imkânlarını çok iyi bilir ve 
aklından çıkarmaz. 

ÇOBANIN KURUMSAL YAŞAMI

haber@konyayenigun.com
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Büyükşehir Belediye Baş-
kanı Uğur İbrahim Altay, has-
tanelerde tedavi gören va-
tandaşlarla bir araya gelmeyi 
sürdürüyor. Geçtiğimiz günler-
de Meram Devlet Hastanesi’ni 
ziyaret eden Başkan Altay, Sel-
çuk Üniversitesi Rektörü Prof. 
Dr. Hüseyin Yılmaz ile birlikte 
Selçuk Üniversitesi Tıp Fakül-
tesi Hastanesi’nde tedavi gö-
ren vatandaşları da ziyaret etti. 
Ziyaretlerle ilgili görüşlerini 
paylaşan Başkan Altay, “Hasta-
nelerde tedavi gören kıymetli 
hemşehrilerimizi ziyaret ede-
rek geçmiş olsun dileklerimizi 

ilettik. Tedavi süreci devam 
eden tüm vatandaşlarımıza Al-
lah’tan acil şifalar diliyorum. 
Dualarımız her daim kendile-
riyle. Aynı zamanda fedakârca 
görev yapan sağlık çalışanla-
rımıza da teşekkür ediyorum. 
Konya Büyükşehir Belediyesi 
olarak hemşehrilerimizin her 
zaman yanındayız, onların sağ-
lığı ve huzuru bizim için her 
şeyden önce gelir” diye ko-
nuştu. Ziyaretten büyük mem-
nuniyet duyduklarını belirten 
hasta ve hasta yakınları da Al-
tay’a ziyaretleri için teşekkür 
etti.  n HABER MERKEZİ

Altay, Selçuk Tıp’ta 
hasta ziyaret etti

atılmaktan kurtarıyor
Konya'da yaşayan Ramazan Öz-

bek (58), 12 yıldır Tarihi Bedesten 
Çarşısı'nın yanındaki dükkanında 
bebek arabası tamiri yapıyor. İlk 
olarak bisiklet tamiri ile başlayan 
Özbek, daha sonrasında arkadaşı-
nın tavsiyesi üzerine bebek arabası 
tamir etmeye başladı. İlk başlarda 
bu işe parça konusundan dolayı 
sıcak bakmayan Özbek, daha son-
rasında hurdacılardan aldığı bebek 
arabalarının parçalarını temizleye-
rek arabaları tamir etmeye başladı. 
Günümüzde binlerce liraya alınan 
bebek arabalarını atılmaktan kur-
taran Özbek, arabaları eskisinden 
daha sağlam hale getirerek müşte-
rilerini memnun ediyor.
"TAVSİYE İLE BEBEK ARABASI TAMİRİ 

YAPMAYA BAŞLADIM"
Ramazan Özbek, babası emek-

li olduktan sonra ondan gelen işe 
devam ederek toptancılarda gıda 
dükkanı işlettiğini anlatarak, "Ora-

da işimiz iyiydi daha sonrasında da 
bu dükkanı aldık. Daha sonraki yıl-
larda zarar ettik, zarardan sonra ne 
yapacağıma karar veremedim. Sı-
fır bisiklet aldık, onlardan kar ede-
meyince ikinci el bisiklet satmaya 
başladık. Bunun karı iyiydi. Bir ar-
kadaşın da tavsiyesiyle bebek ara-
bası yapmaya başladım. İlk etapta 
onun parçaları yok, kim uğraşacak 
onunla desem de sonraki süreçte 
başladık. Elhamdülillah 12 senedir 
de bu işle uğraşıyorum" dedi.

"MÜŞTERİYİ YÜZDE 98-99 
MEMNUN EDİP GERİ YOLUYORUZ"

Bebek arabası tamiri için gelen 
talebin çok olduğunu ifade eden 
Özbek, "Bebek arabaları pahalı, bir 
teker için ya da bir tarafı çıkmıştır 
bunu yaptırmak kolay. Onun için de 
gelen talep çok. Başka şehirlerden 
Afyonkarahisar'dan, Ankara'dan, 
Zonguldak'tan, Adana'dan hatta İs-
tanbul'dan gelen var. Tekeri kırıksa 
müşteriye söylüyorum, yeni teker 
istersen yeni, çıkma istersen çıkma 

takarım. Allah'ın izniyle de müşteri-
yi yüzde 98-99 memnun edip geri 
yoluyoruz. Müşterilerin tüm istedik-
lerini cevap veriyorum. Bebek ara-
balarını atılmaktan kurtarıyorum. 
Müşteri yeni teker isterse İstan-
bul'dan getirtiyorum. Çıkma isterse 
de ben tekeri güzelce temizliyorum. 
Fiyatları da 100 liradan başlıyor. Biz 
müşterileri memnun etmeye çalışı-
yoruz, o kadar para verdikleri bebek 
arabalarını tamirini yapıyoruz" ifade-
lerini kullandı.

"ATTIĞIM ARABALARA YANIYOR"
Yeğeninin arabasını tamire ge-

tiren İbrahim Darıcı (42), "Bozulan 
yeğenimin arabasıydı. Burada Ra-
mazan ağabeyin olduğunu duyun-
ca bana getirdiler. Yengem tamire 
‘Murat 124 olarak girdi, BMW ola-
rak çıktı' şeklinde ifade etti. At-
maktan ziyade tamir çok önemli. 
Ben Ramazan ağabeyi tanımadan 
önce attığı arabalara yanıyor" diye 
konuştu.   n İHA

Bebek arabalarını atılmaktan kurtarıyor

Türkiye’nin Kahramanları Kon-
ya Buluşması, Konya Ticaret Odası 
ev sahipliğinde, Tarım ve Orman 
Bakanlığı, Ticaret Bakanlığı, TBMM 
Tarım Komisyonu, Güvenilir Ürün 
Platformu, Gıda Perakendecileri 
Derneği, TÜRES, TURYİD, PERDER 
ana paydaşlığında ve daha birçok 
kurumun desteği ile KTO Uluslara-
rası Fuar Merkezi’nde gerçekleşti-
rildi. Toplantıya Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay’ın stantları gezmesi ile başladı 
ve daha sonra konuşmalara geçildi. 

Açılışta konuşan Güvenilir Ürün 
Platformu Başkanı Celal Toprak, 
"Türkiye’yi önce deprem üssünden 
üretim üssüne dönüştürdük şimdi 
de dedik ki kahramanlar var. Ana-
dolu’nun değişik yerlerinde ve kah-
ramanları da öne çıkartan, projeyle 
buluşturan bir yapıya dönüştürelim. 
Şimdi de o illere gidip o kahraman-
ları selamlıyoruz. Onlar üretime her 
şeye rağmen devam eden isimler. 
İstihdama katkı veren isimler. Çoğu 
Konya Ticaret Odası’nın da üyesi 
zaten. Onları selamlıyoruz ve onları 
kamuoyuyla buluşturmaya çalışıyo-

ruz. Hepsini yapamıyoruz ama hiç 
değilse bir kısmını kamuoyuyla bu-
luşturuyoruz" dedi.

“LOJİSTİKLERİNİZİ ARTIK 
ANADOLU'YA AKTARABİLİRSİNİZ”

Konya Ticaret Odası Başkanı 
Selçuk Öztürk ise, "Deprem bölgesi, 
Anadolu buralara özen gösteriyorsu-
nuz ama daha fazla özen gösterme-
niz gereken bir dönem başladığına 
inanıyorum. Çünkü artık ekonomik 
anlamda Marmara Bölgesi desant-
ralize olmak zorunda bu bir tercih 
değil, bu ülkeyi seven bu ülkedeki 
ekonomiyi konuşan, ekonomi ile ilgili 

oturan, ekonomi ile ilgilenen herke-
sin çok önemli bir görevi olduğunu 
düşünüyorum. Bizler de yerel aktör-
ler Konya Ticaret Odası veya diğer 
illerin odalarını, iş adamları olarak 
veya yerel yöneticileri, siyasetçileri 
olarak bu altyapıda sizlere bu imkanı 
sağlamakla mükellef olduğumuza 
inanıyorum. Biz de sadece şehrimiz 
için değil, ülkemiz için de yapmak 
mecburiyetindeyiz. Bu alan satın 
alma şeklinde olabilir, lojistiklerinizi 
artık Anadolu'ya aktarabilirsiniz, bil-
gi işlem merkezlerinin yedeklerini, 
asılları taşıyabilirsiniz. Yani illa üre-

tim anlamındaki yatırımı yapmak 
durumunda değilsiniz ama birçok 
sizin de yönettiğiniz sistemler var. O 
sistemleri Konya’ya veya diğer Ana-
dolu şehirlerine, Anadolu'nun büyük 
ilçelerine mutlaka taşımamız gere-
kiyor. İnanıyorum ki biz herhangi 
bir zorlukta bu zorlukları daha kolay 
aşabilelim diye düşünüyorum" şek-
linde konuştu.

Türkiye’nin markalaşma projesi 
içerisinde bulunmaktan mutluluk 
duyduğunu belirten AK Parti Konya 
Milletvekili Ziya Altunyaldız da, "Bu 
kapsamda her ürünün markalaşma 
potansiyelinin olduğunu düşünüyo-
rum. Sadece bu biraz meşakkatli ve 
uzun bir yol olduğu için daha ünite 
ünite değil de özellikle tarım ürünle-
rinde bir kümelenme, bir alan olarak 
hareket edilmesi, külfeti kaldırarak 
başarıyı yakalama imkanını daha çok 
getirecektir" diye konuştu.

Etkinlikte Konya Büyükşehir Be-
lediye Başkanı Uğur İbrahim Altay 
da fuar alanını gezerek plaket verdi. 
Konuşmaların ardından davetliler 
alanı gezerek firmalardan bilgi aldı.  
n HABER MERKEZİ

 Ticaret Odası ev sahipliğinde düzenlenen Türkiye’nin Kahramanları Konya Buluşması’nda farklı sektörlerden        
birçok yerli üretici stant açarak ürünlerini tanıtma ve doğrudan alıcılarla buluşma imkânı yakaladı

Kahramanlar buluştu
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AK Parti Yerel Yönetimler Baş-
kanlığı tarafından tüm Türkiye’de 
Milletle Bütünleşen Belediyecilik 
anlayışıyla eş zamanlı olarak düzen-
lenen “Vatandaş Soruyor Başkan 
Cevaplıyor” programlarının ilki Sel-
çuklu’da da gerçekleşti.  Kelebek-
ler Vadisi Parkı’nda vatandaşlarla 
bir araya gelen Selçuklu Belediye 
Başkanı Ahmet Pekyatırmacı Sel-
çuklu genelinde gerçekleştirdikleri 
hizmetlerle ilgili bilgi verdi. Başkan 
Pekyatırmacı programa katılan tüm 
vatandaşları tek tek dinledi.

Programda Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay ve AK Parti Selçuklu İlçe Başkanı 
Arif Bağcı Başkan Pekyatırmacı’ya 
eşlik etti. 

“VATANDAŞLARIMIZLA BİREBİR 
DİYALOĞA BÜYÜK ÖNEM VERİYORUZ”

Vatandaşlarla böyle güzel bir 
programda birlikte olmaktan mutlu 
olduğunu ifade eden Selçuklu Bele-
diye Başkanı Ahmet Pekyatırmacı, 
“Vatandaş Soruyor, Başkan Cevap-
lıyor programlarımızın ilkini Kele-
bekler Vadisi Parkı'nda gerçekleşti-
riyoruz. Programımızdaki amacımız 
yerel yöneticilerimizle vatandaşları-
mızın buluşması, bir araya gelmesi, 
varsa soracakları sorular bunları 
rahat bir şekilde sormaları, ifade 
etmeleri ve istekleri, talepleri bun-
ları iletmeleri. Bu manada AK Par-
timizin yerel yönetimler üzerinde 
vatandaşlarımızla birebir diyaloğa 
ne kadar büyük önem verdiğini de 
bu programla birlikte görmüş olu-
yoruz. Şu anda Türkiye'deki bütün 
AK Partili belediyelerimizde ilçele-
rimizde belediye başkanlarımız va-
tandaşlarımızla birlikteler, beraber-
ler. Hem başkanlar hemşerileriyle 
kucaklaşmış oluyor hem de bura-
daki şehirleriyle, mahalleleriyle ilgili 
varsa öğrenmek istedikleri hususlar 
bunları da birebir sorma imkanına 
sahip olmuş oluyorlar. Malumunuz 
Selçuklu ilçemiz bugün artık 700 
bini aşan nüfusuyla Türkiyemiz’de-
ki en büyük ve nüfusu da en çok 
olan ilçelerden biri ve 50 ilden daha 
büyük bir ilçeyiz. Nüfusa göre de 
ilçe sıralamasında Türkiye genelin-
de 11. büyük ilçeyiz. Merkezde 39 
mahalle, merkez dışında 33 olmak 
üzere 72 mahallemizle vatandaşla-
rımıza hizmet ediyoruz.  Gece de-
meden, gündüz demeden, durma-
dan, yorulmadan çalışmaya devam 
ediyoruz. İnşallah bundan sonra da 
aynı şekilde bu çalışmalarımızı siz-
lerle birlikte sizden aldığımız güçle 
teşkilatımızla belediyemizle hizmet 
yolunda en güzel şekilde inşallah 
bundan sonraki süreçte de devam 
ettireceğiz. Kıymetli hemşehrilerim 
Selçuklumuz pek çok yönden Türki-
ye'ye örnek işlere imza atıyor. Tabii 
belediyecilikte sınır yok. Bütün şeh-
rimize hizmet anlamında altyapıdan 
üst yapıya, park bahçelerden imara, 
çevreye varıncaya kadar çok sayıda 
iş yapıyoruz. Şehrimizin huzuru için, 
güvenliği için, şehrimizin standardı-
nın yükselmesi için gayret ediyoruz. 
Temel belediyecilik hizmetlerinin 
yanında eğitimden, sağlığa, spor-
dan, kültüre, güvenliğe, varıncaya 
kadar pek çok alanda da yatırımlar 
yapıyoruz. Bugün çok şükür büyük 
yatırımlar devam ediyor. Yine Tür-
kiye'ye örnek olacak yatırımlarımız 
devam ediyor. Bu yatırımların sonu 
yok. İhtiyaçlarımız sınırsız. Biz en 
doğru yatırımı, en doğru zamanda 
yapmak için gayret ediyoruz. Vatan-
daşlarımızın, hemşerilerimizin her 
türlü talebi, beklentisi, isteği bizim 
için önemli. Bu istekleri en hızlı bir 
şekilde ve en standardı yüksek bir 
şekilde karşılayabilmek öncelikli gö-
revimiz. Bu manada tüm ekibimizle 
meclis üyelerimizle, teşkilatımızla, 
mahalle yönetimlerimizle el ele ve-
rerek birlikte hem planlamalarımı-

zı yapıyoruz hem de projelerimizi 
hayata geçiriyoruz. Ben burada 
bulunan bütün hemşehrilerimize 
özellikle teşekkür ediyorum. Bu-
rada bizimle birlikte oldukları için. 
Şehrimize hep birlikte sahip çıkıyo-
ruz. İlçemize, mahallelerimize hep 
birlikte sahip çıkıyoruz. Konyamızı 
Türkiye'nin en güzel şehri yapmak 
için gayret ediyoruz. Bu gayretle-
rimizin neticelerini de inşallah hep 
birlikte elde edeceğiz” şeklinde ko-
nuştu.

“BELEDİYE BAŞKANIMIZ 
HİZMET BAYRAĞINI DAHA 

YUKARIYA TAŞIYOR”
“Vatandaş Soruyor, Başkan 

Cevaplıyor” programının AK Parti 
teşkilatının yeni bir uygulaması ol-
duğunu belirten Konya Büyükşehir 
Belediye Başkanı Uğur İbrahim Al-
tay ise, “Aslında Konya'da zaten bu 
gelenek var. Cuma günleri camile-
rimizde namazı eda ettikten sonra 
sizleri dinliyoruz ama bu konsepti 
de bir yerine getirmeyi arzu ettik. 
Biz dinleyen tarafta olmayı arzu edi-
yoruz. Güneşli bir günde bizi yalnız 
bırakmadığınız için teşekkür ediyo-
rum. Selçuklu'da da çok güzel işler 
oluyor. Belediye başkanımız aldığı 
bayrağı daha yukarıya taşımak için 
yoğun bir gayret içerisinde. Ben de 
Konyalılar adına belediye başkanı-
mıza, Selçuklumuza yaptığı hizmet-
lerden dolayı teşekkür ediyorum” 
diye konuştu. 

“KAYNAKLARINI DOĞRU 
KULLANAN, BORÇSUZ 

BELEDİYECİLİĞİN GURURUNU 
YAŞIYORUZ”

“Vatandaş Soruyor, Başkan Ce-
vaplıyor” buluşmaları kapsamında 
Karatay Belediye Başkanı Hasan Kıl-
ca, vatandaşlarla Adalet Parkı’nda 
bir araya geldi. Samimi bir ortamda 
gerçekleşen toplantıda vatandaşlar, 
sorunlarını ve taleplerini doğrudan 
Kılca’ya iletti. Vatandaşların sorula-
rını tek tek yanıtlayan Hasan Kılca, 
“Hizmet önceliğimizin ilk basamağı 
istişarelerimizdir. Vatandaşlarımızın 
sorularına yanıt, sorunlarına çözüm 
bulmaya devam edeceğiz” dedi. 
Başkan Kılca, hizmet anlayışlarının 
merkezinde vatandaşların olduğu-
nu vurguladı.

MAHALLE MAHALLE 
HALKIN NABZI TUTULUYOR

Vatandaşa daha iyi hizmet sun-
mak amacıyla her fırsatta hem-
şehrileriyle bir araya geldiklerini 
hatırlatan Başkan Kılca, bu tarz top-
lantıların Karatay için büyük önem 
taşıdığını ifade etti. 

Kılca; “Bu buluşmalar bizim 
için çok kıymetli. Hizmetlerimizin 
merkezinde vatandaşlarımız var. 
Bugüne kadar olduğu gibi bun-
dan sonra da birlikte karar ala-
cak, birlikte yöneteceğiz. ‘Milletle 
bütünleşen belediyecilik’ anlayı-
şımızın gereği olarak her zaman 
vatandaşlarımızla bir araya geli-
yoruz. Bugün de Adalet Parkı’nda 
gerçekleştirdiğimiz bu buluşmada 
hemşehrilerimizle olmaktan çok 
mutluyum. Sizlerin talepleri doğ-
rultusunda Karatay’ımızı ve Kon-
ya’mızı daha yaşanabilir ilçeler 
arasında ön sıralara taşımak için 
gece gündüz demeden çalışıyo-
ruz. Altyapıdan park ve bahçelere, 
fiziki projelerden eğitime kadar 
pek çok alanda yatırım yapıyor, 
çocuklarımızın ve gençlerimizin 
geleceği için eğitim yatırımlarına 
tam destek veriyoruz. Şehirleş-
me ve kentsel dönüşüm çalışma-
larının yanında, merkeze uzak 
mahallelerde okul ve sağlık ocağı 
gibi temel ihtiyaçlara yönelik pro-
jelerle de öncülük ediyoruz. Yakla-
şık 85 bin ortaöğretim ve lise öğ-
rencisinin bulunduğu Karatay’da, 
Milli Eğitim Müdürlüğü ile ortak 
projeler yürütüyor; belediyemize 

doğrudan ait olmayan konularda 
dahi elimizi taşın altına koyuyo-
ruz. şeklinde konuştu.

“KARATAY’I HEP BİRLİKTE 
GELECEĞE TAŞIYORUZ”

Gençlik merkezleri ve kütüp-
hane sayısının hızla arttığını da 
kaydeden Başkan Hasan Kılca, 
parkların yenilenmesiyle birlik-
te ailelere güvenli yaşam alanları 
oluşturduklarını söyledi. Kılca; Kafe 
Karatay şubeleriyle sosyal yaşama 
katkı sunduklarını, Halk Ekmek 
büfeleriyle de vatandaşlara uygun 
fiyatlı ekmek ulaştırdıklarını dile ge-
tirdi. Belediyenin mali yapısıyla ilgili 
de bilgi veren Kılca, “Burada birçok 
yatırımdan bahsettik ama Kara-
tay’ımızın en önemli özelliği borcu-
muzun olmamasıdır. Görev sürem 
boyunca hiçbir bankaya, vatandaşa 
ya da müteahhide borcumuz olma-
dı. 6 yıldır faiz ödemeden, kaynakla-
rımızı en verimli şekilde kullanarak 
hizmet üretiyoruz. Borçsuz bir bele-
diye olmak, en büyük başarılarımız-
dan biri. Bu şehrin güzel insanlarına 
hizmet etmekten büyük mutluluk 
duyuyoruz.” dedi.

VATANDAŞTAN KARATAY 
BELEDİYESİ’NE TEŞEKKÜR

“Vatandaş Soruyor, Başkan 
Cevaplıyor” buluşmasına katılan 
vatandaşlar ise doğrudan iletişim 
kurma imkanı buldukları için mem-
nuniyetlerini dile getirdi. Karatay’a 
yapılan yatırımlar ve çözüm odaklı 
hizmet anlayışı için Başkan Hasan 
Kılca’ya teşekkür ettiler.

Programa AK Parti Karatay 
İlçe Başkanı Akif Demirci, Beledi-
ye Meclis Üyeleri, Akabe Mahalle 
Muhtarı Mustafa Bulut, Belediye 
Başkan Yardımcıları, Birim Müdür-
leri ve çok sayıda vatandaş katıldı.

MERAM’DA KATILIMCI 
BELEDİYECİLİK VE BİRLİKTE 

YÖNETİMİN EN GÜZEL ÖRNEĞİ
Meram’da, mahalle sakinlerinin 

önce taleplerini ve beklentilerini 
anlatacağı, yanıtını da Meram Bele-
diye Başkanı Mustafa Kavuş’un ağ-
zından dinleyeceği ‘Vatandaş Soru-
yor Başkan Cevaplıyor’ mottosuyla 
başlatılan programların ilki Yaylapı-
nar Semt Pazarı’nda gerçekleştirildi. 
Yaylapınar ve Bahçeşehir mahalle 
sakinleriyle buluşan Başkan Musta-
fa Kavuş, altı yıl boyunca yaptıkları 
hizmetleri aktararak mahallelilerin 
sorularını yanıtladı. 

“BU BULUŞMALARIN 
MERAM İÇİN ÇOK FAYDALI 
OLACAĞINA İNANIYORUM”

Programa AK Parti Meram İlçe 
Başkanı Mehmet Munlafalıoğlu ve 
teşkilat mensupları da katıldı. Va-
tandaşların, mahalleleriyle ve genel 
olarak Meram’la ilgili soru, sorun 
ve taleplerini birebir Kavuş’a iletme 
imkânı bulduğu programa katılım 
oldukça yoğundu. Sorular öncesin-
de söz alan AK Parti Meram İlçe 
Başkanı Mehmet Munlafalıoğlu, AK 
Parti olarak önceliklerinin gönüllere 
dokunmak olduğunu hatırlatarak 
“Milletle bütünleşen belediyecilik 
anlayışımızın bir gereği olarak her 
vatandaşımızın sözü bizim için de-
ğerli. Biz milletin partisiyiz, milletin 
kendisiyiz. Vatandaşla iç içe olmayı 
bir görev değil, bir sorumluluk ola-
rak görüyoruz. Bu program da bu-
nun en güzel örneğidir. Meram’da, 
halkın doğrudan belediye başkanına 
ulaşması, demokrasi adına, katılım-
cılık adına çok değerli bir uygula-
madır. Başkanımızı tebrik ediyor, bu 
güzel buluşmaların artarak devam 
etmesini diliyorum.”

“MAHALLE BULUŞMALARIMIZ, 
BİRLİKTE YÖNETİM ANLAYIŞIMIZIN 

GÜZEL BİR ÖRNEĞİDİR”  
Hemşehrileriyle yüz yüze bir 

araya gelmenin kendileri için daima 
çok kıymetli olduğuna vurgu yapan 
Meram Belediye Başkanı Mustafa 

Kavuş da, mahallelerin nabzını tut-
manın en sağlıklı yolunun vatan-
daşlarla birebir iletişim kurmaktan 
geçtiğinin altını çizdi. Bu çerçevede 
kendilerinin daima halkla iç içe ve 
kesintisz iletişim içinde olduklarını 
söyleyen Başkan Kavuş, Bahçeşe-
hir ve Yaylapınar mahallelerinden 
başlayan bu programlar sayesinde 
bir kez daha hem sorunları yerinde 
görme hem de çözüm için hem-
şehrileriyle istişare etme imkânı 
bulduklarını belitti. Başkan Kavuş, 
“Buluşmalarımızın öncekiler gibi 
çok verimli ve bereketli geçeceğine 
inancımız tam. Bu tür buluşama-
larda mahalllelerimizin sorunlarını 
bire bir vatandaşlarımdan dinliyor, 
beklentilerine birlikte çözüm arıyo-
ruz. İlk gün yola çıkarken ‘Meram’ı 
birlikte yönetecek, yatırımlara bir-
likte karar verecek, sorunları el birli-
ği ile birlikte aşacağız’ demiştim. Biz 
bugüne kadar hep bu yolu benim-
sedik. Bu programlar da birlikte yö-
netim anlayışımızın güzel örnekle-
rinden biri. Katılım gösteren, bizlere 
samimi şekilde içini döken tüm va-
tandaşlarımıza teşekkür ediyorum.” 
şeklinde konuştu. 

 “SON 6 YILDA BAHÇEŞEHİR 
MAHALLEMİZDE SADECE ALT YAPI 
ÇALIŞMALARI İÇİN 178 MİLYON TL 

HARCAMA YAPTIK”
Sorulara geçmeden önce son 

altı yıl boyunca bu iki mahalleye 
yapılan yatırımlar hakkında bilgi 
veren Meram Belediye Başkanı 
Mustafa Kavuş, "Bahçeşehir Ma-
hallemize 46,76 kilometre yeni yol 
açtık. Yaklaşık 60 bin metrekarelik 
alana sıcak-soğuk asfalt serimi ger-
çekleştirdik. Sadece altyapıya 178 
milyonluk yatırım yaptık," dedi. 
Mahallede 6 milyon 600 bin TL’lik 
kamulaştırma gerçekleştirdiklerini 
ifade eden Başkan Kavuş, 4 milyon 
540 bin metrekarelik alanda 18. 
madde uygulaması yaptıklarını da 
vurguladı. Bahçeşehir Mahallesine 
ayrıca 7 park alanı kazandırdıklarını 
belirten Başkan Kavuş, “Bahçeşe-
hir mahallemizde en fazla şikayet 
aldığımız konu olan sokak köpek-
leri meselesine ise ‘Meram Sahip-
siz Hayvan Doğal Yaşam Alanı’ ile 
çözüm bulduk. Tüm Meram’da ol-
duğu gibi Bahçeşehir mahallemiz-
den de köpeklerin toplanmasıyla 
mahalle sakinlerimizin güvenliğini 
önemli ölçüde teminat altına aldık” 
ifadelerini kullandı.

“YAYLAPINAR MAHALLEMİZDE 
62,5 KM. YENİ YOL AÇTIK”

Meram Belediye Başkanı Mus-
tafa Kavuş, son 6 yılda Yaylapınar 
Mahallesi’ne yapılan yatırımları da 
misafirleriyle paylaştı. Başkan Ka-
vuş; “Yaylapınar Mahallemize 62 
bin 495 metre yol açtık. Yaklaşık 34 
milyon TL maliyetle 133 bin met-
rekare sıcak ve soğuk asfalt serimi 
gerçekleştirdik. Bu mahallemizde 
sadece alt yapı çalışmalarına 190 
milyon TL’den fazla para harcadık. 
Yine 5 milyon 407 bin metrekare 
alanda 18. madde uygulaması ger-
çekleştirdiğimiz Yaylapınar mahal-
lemizde yaklaşık 13 milyon TL’lik 
kamulaştırma çalışmalarını tamam-
ladık. Ayrıca 3 yeni park ve 1 adet 
mahalle koruluğu ile mahallemizin 
sosyal donatı alanlarını güçlendirdik. 
Hemşehrilerimizin yaşam kalitesini 
artırmak için aralıksız çalışmaya de-
vam ediyoruz” dedi. Kavuş, yapılan 
bu kapsamlı çalışmalar sayesinde 
hem Bahçeşehir hem de Yaylapınar 
Mahallelerinden gelen şikayet ve 
beklenti sayısında önemli bir düşüş 
sağladıklarını da vurguladı. Prog-
ramda Kavuş; mahalle sakinlerinin 
imar, ulaşım, temizlik, altyapı, sosyal 
hizmetler ve kentsel dönüşüm gibi 
konularda kendisine ilettiği tüm so-
ruları dikkatle dinledi ve tek tek ya-
nıtladı. n HABER MERKEZİ

AK Parti tarafından Türkiye genelinde düzenlenen ‘Vatandaş Soruyor Başkan Cevaplıyor’ 
programı kapsamında Selçuklu, Karatay ve Meram Belediye Başkanları vatandaşlarla buluştu

Vatandaş sordu 
başkanlar cevapladı



Ilgın Ticaret Borsası Fen Lise-
si öğrencilerinden oluşan VEGA 
Takımı, büyük bir başarıya daha 
imza attı. Daha önce Ege Bölgesi 
elemelerini birincilikle tamamlayan 
VEGA takımı, Antalya’da düzen-
lenen ve 17 farklı ülkeden okulun 
katıldığı Fibonacci EuroAsya Robot 
Olimpiyatlarında da birinci olarak, 
İtalya’da gerçekleştirilecek Dünya 
Robot Şampiyonası’na katılmaya 
hak kazandı. 

Antalya’da düzenlenen yarış-
mada gençleri yalnız bırakmayan 
Ilgın Ticaret Borsası Başkanı Hacı 
Ahmet Koç, gençlerin başarısı ile 
gurur duyduklarını söyledi. Koç, 
“Ilgın Ticaret Borsası Fen Lisemizin 

VEGA Takımı’nın göstermiş olduğu 
başarı göğsümüzü kabarttı. Yapay 
Zeka Destekli Tarımsal İnsansız 
Kara Aracı Projesi ile dünya çapında 
bir başarıya imza atan VEGA Takı-
mı öğrencilerimiz Beytullah Demir, 

Ö. Faruk Keskin ve Elizan Kızılay’ı, 
danışman öğretmenimiz Melek İltar 
Çin hocamızı ve okul idaremizi yü-
rekten kutluyorum. Bu başarı yal-
nızca okulumuzun değil, Ilgın’ın ve 
ülkemizin gençliğinin bilim ve tek-

nolojiye olan inancının da en somut 
göstergesidir. İtalya’da düzenlene-
cek olan Dünya Şampiyonası’nda 
da aynı azim ve başarıyla ülkemizi 
temsil edeceklerine inancımız tam-
dır. Ilgın Ticaret Borsası olarak her 
zaman yanlarındayız” şeklinde ko-
nuştu. 

Dünya çapında birçok ülkenin 
finalist takımlarını ağırlayacak olan 
İtalya’daki şampiyona, teknoloji ve 
yapay zeka alanında gençlerin yarış-
tığı en prestijli organizasyonlardan 
biri olarak biliniyor. VEGA Takımı, 
burada da Türk bayrağını en yuka-
rıda dalgalandırmak için çalışmala-
rına aralıksız devam ediyor.  
n HABER MERKEZİ
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Hani, ”Umut fakirin ekmeği” derler 
ya! Doğrudur. Bir kısım işsiz-güçsüz, 
aynı zamanda bilinçsiz kişiler; hayal 
uğruna deşmedik, dağıtmadık yer bı-
rakmıyorlar. Gözlerini, yeraltındaki çil 
çil altınlara (!) diken bu kişiler; yaptıkları 
tarih ve kültür katliamının farkında bile 
değiller. 

Nerede bir kale, nerede bir kaya 
mezarları varsa, acımasızca temeline 
kazma vuruyorlar. Hatta küffar mezar-
ları, ören yerleri, ayrıca tabiî mağaralar, 
höyükler, gravürler, maalesef bunların 
eliyle parçalanıyor, yıkılıyor, yağmalanı-
yor!

Geçen sene merak sâikiyle çıktığım, 
Elbistan’a bağlı Kale altı köyünün üstün-
deki “Kız Kalesi”ne baktım ki,”kevgir”e 
çevrilmiş! Aslında oranın uzaktan gö-
rünen şekli ile değil, zaman içerisinde 
yıkılmış ve sadece görünen bölümü 

kalmış büyük bir kale olduğunu çoğu 
kimse bilmiyor. Büyüklüğü, yıkılan sur 
kalıntılarından ve geniş alanından belli! 
Tedbir alınmadığı takdirde, kalan ve 
görünen kısmında yerle yeksan olacağı 
kaçınılmazdır! 

       Afşin’den, Kayseri Sarız istika-
metine giderken hemen yol üstündeki, 
“Hurman Kalesi” de öyle. Böğrüne 
kazma değmedik bir yer kalmamış. O 
heybetli kalenin bir gün, ”gürrr”reden 
göçtüğünü görürseniz, şaşırmayınız! 
Çünkü en tehlikeli boşluğa bakan temel 
duvarları oyulmuş, melül mahzun ve 
emâneten ayakta duruyor. 

       Yine Afşin’in Kaşanlı köyünde 
bir kaya yüzeyine kazınmış kız-oğlan 
figürü, çekiç darbeleriyle kırılmış, belir-
siz vaziyette… Tekne dağında, oyma 
mağara da bulunan sandık biçimindeki 
“sanat eseri”nin kapağı ve yan tarafla-

rı parçalanmış şekilde. 
Binboğa’ların uzantısı 
ve “Şahin kayası” diye 
bilinen zirvede; üstü açık 
odaların, su sarnıçlarının 
da kezâ aynı âkıbet de 
olduğunu, gidenler göre-
cektir mutlaka.

Sadece buralar mı? 
Hayır! Edirne’den Kars’a, 
Sinop’tan Antalya’ya 
gezip dolaştığım yerler; 
istisnasız bahsettiğim 
kültür yağmacılığından ve define avcı-
larının bilinçsizce hışmından, yeterince 
nasibini almışlardır. Hele Adana’da, 
”Toprak Kale” ve “Yılanlı Kale”deki 
tahribat; içler acısı bir manzara teşkil 
ediyor! Bu insanların böylesine canavar 
kesileceklerini ve kendilerinden sonraya 

cas-cavlak bir dünya bıra-
kacaklarını aklım almıyor 
doğrusu. 

Bir de “köstebek” gibi 
rast gele kazdıkları yerler 
var! Her hangi bir yaşlı 
ağaç dipleri, küçük çıkıntı 
tepecikler ve kendilerince 
(!) tespit ettikleri sözde 
yön tayininde kullanılan 
işaretli yerler… Hiç ilgisi 
olmayan, sırf benzetme 
metoduyla bulguya dö-

nüştürdükleri nal işareti, yılan işareti, ok 
işareti vesâire.

Bir şeyler bulduklarını ve bulacakla-
rını kesinlikle zannetmiyorum. Ahmak-
lık işte! Zavallıların yoruldukları yanları-
na kâr kalıyor. Ayrıca çevreye bol zarar 
veriyorlar. Bundan 15-20 yıl önce bizim 

bağın üstünde yaşlı ve cılız bir alıç ağa-
cı vardı. Aynı zavallılar; ”Bunun altında 
define olduğundan dolayı gelişmiyor, 
yıllarca cılız kalışının sebebi budur!” di-
yerek, yaşlı alıç ağacını köküyle birlikte 
söküyorlar ve bir hayli derinlikte de ka-
zıyorlar! Olan, bizim alıç ağacına oldu.

Biraz tecrübe gereği konuşuyorum 
herhalde. Çünkü vaktiyle ben çocukken, 
babamı da bulaştırmışlardı alengirli bu 
işe. Cumhuriyetimizin ilk avukatlarından 
bir zat gelir, sürekli teşvik ederdi baba-
mı. İş o raddeye geldi ki, bende çıka-
racakları altınları doldurmak için, çuval 
taşırdım yanlarında.

Bazen de indikleri derinliğe el feneri 
tutardım. Sabaha yakın ekip, eve eli boş 
dönerdi ve elleri kazma kürek kavra-
maktan, kabarır su toplardı. Yalnız; ha 
çıktı ha çıkaracağız heyecanıyla yorul-
mak nedir bilmezlerdi. 

Babam baktı ki, bu netâmeli işin 
sonu yok. Avukatın tüm ısrarına aldırış 
etmeden bıraktı. 

Lâkin aklımda kaldığı kadarıyla bir 
seferinde; tarlamızın içinde var olduğu 
rivayet edilen,“küffar mezarlığı”nı kazım 
sırasında, çivili bir ”kafatası” çıkardılar! 
Şakağın bir yüzünden çakılan çivi, öbür 
yüzünden çıkmıştı.

Akıl yürütenler tarihi olayı;”Battal 
Gazi’nin savaş stiline benzeterek bura-
lara kadar gelip cenk ettiğine” yorum-
ladılar ve kafatasını geri gömdüler. Bir 
başka olay; fırsatçı ve uyanık avukat, 
hepimizin ninnilerle büyüdüğü tahta 
beşiğimizde takılı bulunan (bizim bilme-
diğimiz, kendisinin bildiği) kıymetli bir 
taşı, ipliğinden kopararak aldı götürdü! 
Bir daha da geri gelmedi.

Şimdi anlıyorum ki o da define av-
cısıymış!

DEFİNE AVCILARI

haber@konyayenigun.com
AHMET SÜREYYA DURNA

Karatay’da Kömürcüler Si-
tesi'nde bir iş yerinin deposunda 
çıkan yangın, itfaiye ekipleri tara-
fından uzun uğraşlar sonucu sön-
dürüldü.

Yangın, Karatay Aslanlı Kışla 
Caddesi'nde bulunan Kömürcü-
ler Sitesi'ndeki bir iş yerinde çıktı. 
Edinilen bilgiye göre, kömür ve 
inşaat malzemeleri satan iş yeri-
nin depo kısmında henüz bilin-

meyen bir sebeple yangın çıktı. 
Yangın iş yerinde bulunan kömür-
lere de sıçrayarak büyüdü. Alev-
leri gören çevredeki vatandaşla-
rın ihbarı üzerine olay yerine çok 
sayıda itfaiye ve polis ekibi sevk 
edildi. Kısa sürede adrese gelen 
itfaiye ekiplerinin uzun uğraşları 
sonucu yangın kontrol altına alı-
narak söndürüldü.  
n İHA

Karatay’da hareket halindeki 
traktörden düşen 14 yaşındaki 
çocuk hayatını kaybederken, olay 
yerinden kaçan yaşı küçük ehli-
yetsiz traktör sürücüsü polis ekip-
lerince yakalandı.

Kaza, Karatay ilçesi Saraçoğ-
lu Mahallesi Batıçay Sokak üze-
rinde meydana geldi. Edinilen 
bilgiye göre, Batıçay Sokak'tan 
Saraçoğlu Caddesi istikametine 
seyir halinde olan traktörden bir 
kişinin düştüğünü gören vatan-
daşların ihbarı üzerine olay ye-
rine sağlık ve polis ekipleri sevk 
edildi. Olay yerine ulaşan sağlık 

ekiplerinin ilk müdahalesinde 
traktörden düşen 14 yaşındaki 
İbrahim S.'nin olay yerinde ha-
yatını kaybettiği belirlendi. Polis 
ekipleri kaçan sürücünün kazada 
ölen 14 yaşındaki İbrahim S.'nin 
arkadaşı 16 yaşındaki Y.H.B. ol-
duğunu belirledi. Yaşı küçük eh-
liyetsiz traktör sürücüsü Y.H.B., 
Saraçoğlu Mahallesi'ndeki evin-
de yakalanarak gözaltına alındı. 
İfadesi alınmak üzere emniyete 
götürülen Y.H.B.'nin işlemleri-
nin tamamlanmasının ardından 
adliyeye sevk edileceği öğrenil-
di. n İHA

Meram’da sitenin kapalı oto-
parkında bir otomobilde başlayan 
yangın başka bir otomobile sıçradı. 
Yangında, 2 otomobil de kullanıla-
maz hale geldi.

Olay, dün saat 15.30 sıralarında 
Meram ilçesi Azerbaycan Caddesi 
üzerinde bulunan bir sitenin kapalı 
otoparkında meydana geldi. Edini-
len bilgiye göre, otoparkta bulunan 
06 YUM 02 plakalı LPG'li otomobil-

de henüz bilinmeyen bir sebeple 
yangın başladı. Otomobilde daha 
sonra patlama meydana gelirken, 
alevler bitişindeki 34 AT 265 plakalı 
otomobile sıçradı. İhbar üzerine ad-
rese itfaiye, sağlık ve polis ekipleri 
sevk edildi. Kısa sürede adrese ge-
len itfaiye ekipleri tarafından yangın 
kontrol altına alınarak söndürüldü. 
Yangında iki otomobil de kullanıla-
maz hale geldi.  n İHA

Kömürcüler Sitesi'nde 
yangın paniği

Kaçan çocuk 
sürücü yakalandı

Sitenin otoparkında 
2 otomobil yandı

Türk Mühendis ve Mimar Oda-
ları Birliği (TMMOB) Makine Mü-
hendisleri Odası Konya Şubesi ve 
Elektrik Mühendisleri Odası Konya İl 
Temsilciliği tarafından ‘Konya, Asan-
sör Sektörünün Türkiye’deki Yeri’ 
isimli panel düzenlendi. Asansör 
firma yetkililerinden mühendislere 
kadar birçok kişinin katıldığı panelde 
asansöre dair birçok bilgi aktarıldı. 

BİLİNÇLİ KULLANIMI, 
ZARURİ HALE GELDİ

Asansörlerdeki teknolojik yeni-
likler ve değişen piyasa şartları dola-
yısıyla bu tür araçların bilinçli olarak 
kullanılmasının zorunlu hale geldiği-
ni aktaran TMMOB Makine Mühen-
disleri Odası Konya Şube Başkanı 
Erdal Tozoğlu, asansör ve aksam-
larının üretimi, montajı, bakım hiz-
metleri ve periyodik kontrollerinin 
uygun teknik koşullarda düzenli ola-
rak yerine getirilmesinde bilinçli kul-
lanım ve denetimin önemine dikkat 
çekti. Tozoğlu, konuyla ilgili, “Gü-
venli, sağlıklı, çağdaş, planlı yapı ve 
kentlerin oluşumunda her sistemde 
olduğu gibi asansör sistemlerinde 
de proje aşamasından uygulama-
ya ve periyodik kontrollere kadar ki 
süreçlerde gerek üreticilerin gerek-
se de kullanıcıların dikkat etmesi ve 
uyması gereken hususlar ülkemizde 

zorunlu standartlar kapsamına alın-
mıştır.” ifadelerini kullandı. 
‘KONYA, ASANSÖR SEKTÖRÜNDE DE 
ÖNEMLİ BİR MERKEZİ HALİNE GELDİ’

Günlük yaşamda yoğun olarak 
kullanılan asansörlerin aynı zaman-
da teknolojik yeniliklerden en fazla 
etkilenen araç olduklarına işaret 
eden Tozoğlu, “Ülkemizde üretim ve 
ihracatın öncü illerinden olan Kon-
ya, Türkiye'nin asansör sektöründe 
önemli bir merkezi haline gelmiş 
durumdadır. Konya’daki asansör 
üreticilerinin yüksek kaliteli yeni-
likçi teknolojiler kullanarak yapmış 
oldukları imalatlar sayesinde; yerel 
ekonomiye büyük katkı sağlanmak-
ta, ülkenin gelişimine, ihracat gelir-
lerindeki artışa destek olunmakta, 
daha fazla yatırım ve istihdam fırsatı 
yaratılmaktadır. Kaliteli ve konfor-

lu yapıların inşasında insan sağlığı 
ve can güvenliğini doğrudan etki-
leyen ürün grupları içerisinde yer 
alan asansörlerin üretim üssü olan 
Konya’da asansör sektöründeki tüm 
gelişmelerin irdelenmesi, gelecek-
teki gelişmelerle ilgili perspektifinin 
ortaya çıkarılması bu etkinliğin dü-
zenlenmesindeki esas amacımız ol-
muştur.” dedi.

‘İHRACAT REKORTMENİNE 
ASANSÖR ÜRETMEK DE YAKIŞIYOR’

‘Asansör’ sektörünün inşaat, 
elektrik ve makine sektörlerinin 
birleştiği bir sektör olduğunu ifade 
eden TMMOB Elektrik Mühendisleri 
Odası Konya İl Temsilciliği Yönetim 
Kurulu Üyesi Tuncay Lamcı ise, bu 
3 disiplini biraraya getiren en kü-
çük sistemlerden biri olan asansör 
sektörünün paydaşlarıyla birarada 

bu panelin düzenlenmesinde emeği 
olan herkese teşekkür etti. Lamcı, 
Konya’nın sektördeki yeri ile ilgili 
ise, “Bu panel, bir durum analizi ola-
rak gözükse de asansör sektörüne 
ait gelişmeler ve buna dair çalışma-
larında teknik çalışmalarında oldu-
ğu bir panel oldu. Sektörümüze ve 
Konya’ya faydalı olmasını temenni 
ediyorum, Konya 3,5 milyar doların 
üzerinde ihracat yapan Konya’ya 
asansör üretimi de yakışıyor.” dedi.

TOPLUMSAL 
SORUMLULUK BİLİNCİYLE…
Makine Mühendisleri Oda-

sı Konya Şubesi Yönetim Kurulu 
Üyesi Erhan İğneli de, asansörle 
ilgili mühendislik ve ara personel 
yetişmesiyle ilgili birçok eğitimin 
ülke genelinde devam ettiğine 
işaret etti. Asansör firmalarına yö-
nelik eğitimlerin de oda tarafından 
gerçekleştirildiğini belirten İğneli, 
“Seminer, söyleşi, panel, kong-
reler ve protokollerle kontrol ça-
lışmalarımız sürdürülmekte olup 
güvenilir asansör kullanımının 
toplumsal sorumluluk bilincine it-
hafen politikalar geliştirmekte; bu 
politikaların hayata geçirilmesi için 
çalışmalar sürdürüyoruz” şeklinde 
konuştu. 
n HACER CEYLAN ZAMAN

Konya, Asansör Sektörünün Türkiye’deki Yeri’ paneli düzenlendi. Asansör firma yetkililerinden 
mühendislere kadar birçok kişinin katıldığı panelde asansöre dair birçok bilgi aktarıldı

Asansörün zirvesi 
panelde buluştu! 

Konya’yı dünyada temsil edecekler 

Erhan İğneliErdal Tozoğlu Tuncay Lamcı



Fotoğraf Sanatçısı Mürsel 
Çetin’in Konya’ya özgü ‘Bütü-
met’ adlı yemek fotoğrafıyla 
katıldığı eseri özel ödül getir-
di.  Fotoğraf Sanatçısı Mürsel 
Çetin, Konya Büyükşehir Bele-
diyesi tarafından coğrafi işaret 
tescil başvurusu yapılan ve 
tescili alınan Konya’ya özgü 
‘Bütümet’ yemeği fotoğrafıy-
la özel ödüle layık görüldü. 
‘Anadolu Yemekleri Fotoğraf 
Yarışması’, Anadolu’nun ge-
leneksel lezzetlerini tanıtmayı 
ve zengin gastronomi mirası-
na dikkat çekmeyi amaçlıyor 
ve yarışmaya yalnızca Anadolu 
coğrafyasına özgü yemeklerin 
fotoğraflarıyla başvuru yapı-
labiliyor.  Kültür ve Turizm 
Bakanlığı’nın destekleriyle, 
Turizm Eğitimi ve Eğiticile-
ri Derneği, Anatolia Turizm 
Akademisi ile Meryan Otel 
işbirliğiyle bu yıl 4’ncüsü dü-
zenlenen ‘Anadolu Yemekleri 
Fotoğraf Yarışması’nda ödüller 
sahiplerini buldu.  Antalya’nın 
Alanya İlçesi’ndeki Meryan 
Otel’de düzenlenen fotoğraf 
yarışması ödül töreni, saygı 
duruşu ve İstiklal Marşı’nın 
söylenmesiyle başladı.  Yarış-
ma koordinatörlerinden Prof. 
Dr. Nazmi Kozak (Anatolia Tu-
rizm Akademisi) ve Meryan 
Otel Genel Müdürü İmran To-
run, Anadolu Yemekleri Fotoğ-
raf Yarışması’yla Anadolu’nun 
zengin mutfak kültürünün ve 
gastronomi değerlerinin ön 
plana çıkarılmasına, koruma-
sına ve tanıtmasına katkıda 
bulunmayı ve Türkiye’de sayı-
ları giderek artan Gastronomi 
ve Mutfak Sanatları Aşçılık, 
Yiyecek-İçecek yönetimi, Bes-
lenme ve Diyetetik gibi alan-
larında eğitim-öğretim gören 
öğrencilerin derslerindeki uy-
gulamalarını paylaşmalarına 
olanak oluşturmayı amaçladık-
larını dile getirdiler. 

“HEM EĞİTİME HEM DE ANADOLU 
MUTFAĞININ TANITIMINA 

KATKI SAĞLAMAYI AMAÇLADIK”
Turizm Eğitimi ve Eğiticileri 

Derneği Başkanı Ünver Kozanlı 
ise, yarışmanın özellikle Anado-

lu’ya özgü az bilinen veya bilin-
meyen lezzetleri ortaya çıkarmak 
ve tanıtımını yapmak amacıyla 
düzenlendiğini belirterek, “Geniş 
kitlelere tanıtmak amacını taşı-
yan fotoğraf yarışmamızla ayrıca 
Gastronomi eğitimi gören öğren-
cilerin Anadolu’nun zengin yemek 
kültürüne dikkatlerini çekmeyi 
hedefliyoruz. Yarışmamız aynı 
zamanda fotoğraf sanatına da hiz-
met etmeyi amaçlıyor. Şimdiden 
yüzlerce fotoğraf arşivlerimizde 
yerini aldı. Bu sayı her geçen yıl 
artıyor” diye konuştu.  Başkan Ko-
zanlı, desteklerinden dolayı Kültür 
ve Turizm Bakanı Mehmet Nuri 
Ersoy’a, Antalya Kültür ve Turizm 
İl Müdürlüğü temsilcilerine, kat-
kılarından dolayı Anatolia Turizm 
Akademisi’ne ve Meryan Otel yet-
kililerine, Fotoğraf Yarışması jüri 
üyelerine, fotoğraf göndererek 
katılım sağlayanlara sanatçılar ile 
öğrencilere teşekkür etti.  Fotoğ-
raf yarışmasında toplam 8 kişilik 

ödülün 5’inin kadın yarışmacıların 
kazanmasının sevindirici oldu-
ğunu ifade eden Başkan Kozanlı, 
yarışmada dereceye giren ve ödül 
alanları tebrik ederek, başarıları-
nın devamını diledi. 

ÖDÜLLER 
SAHİPLERİNİ BULDU!

4. Anadolu Yemekleri Fotoğraf 
Yarışması sonucunda Genel Kate-
goride; ‘Bütümet’ adlı fotoğrafıyla 
Mürsel Çetin ‘Meryan Otel Özel 
Ödülü’nü kazanırken, ‘Kayseri Ka-
şık Mantı’ adlı fotoğrafıyla Güli-
zar Gamze Tombak birinci, ‘İzmir 
Köfte’ adlı fotoğrafıyla Mehmet 
Akif Özdal ikinci, ‘Hedik’ adlı fo-
toğrafıyla Feyzullah Tunç üçüncü 
oldu. Yarışmada dereceye girenlere 
ödülleri törenle verildi. Konya Yö-
resine ait ‘Bütümet’ adlı yemek fo-
toğrafıyla özel ödüle layık görülen 
Mürsel Çetin plaketini Meryan Otel 
Genel Müdürü İmran Torun’un 
elinden aldı. 
n HABER MERKEZİ
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Mahmut Sami Ramazanoğ-
lu Anadolu İmam Hatip Lise-
si ev sahipliğinde düzenlenen 
MSRDEBATES’25, yoğun ka-
tılım ve coşkulu anlarla sona 
erdi. 15 Nisan’da başlayan et-
kinlik, 18 Nisan’da gerçekle-
şen kapanış töreniyle birlikte 
tamamlandı. Dört gün boyun-
ca devam eden bu etkileyici 
münazara organizasyonunda, 
40 farklı okuldan katılımcı-
lar yer aldı. Eleştirel düşün-
menin, hitabetin ve stratejik 
ifade becerilerinin ön plana 
çıktığı etkinlikte öğrenciler 
hem entelektüel gelişim gös-
terdi hem de sosyal bağlarını 
güçlendirdi. Organizasyonun 
arkasındaki güçlü ekip ise ta-
mamen Mahmut Sami Rama-

zanoğlu Anadolu İmam Hatip 
Lisesi öğrencilerinden oluştu. 
Büyük bir özveriyle çalışan 
organizasyon ekibi, sürecin 
her aşamasında profesyonel 
bir yaklaşım sergileyerek et-
kinliğin kusursuz ilerlemesini 
sağladı. Etkinlik boyunca otu-
rumları değerlendiren isimler 
ise alanlarında uzman, dene-
yimli jüri üyeleriydi. Katılım-
cılar, fikirlerini güçlü jüri kar-
şısında savunma fırsatı buldu 
ve değerli geri bildirimlerle 
kendilerini geliştirme imkâ-
nı yakaladı. Başarısıyla dikkat 
çeken MSRDEBATES’25, ka-
tılımcılardan tam not alırken, 
gelecek yıllar için şimdiden 
büyük bir beklenti oluşturdu. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

MSRDEBATES’25 sona erdi

Konya Sanayi Odası tarafından 
Meram Fen Lisesi’ne kazandırılan 
teknoloji laboratuvarının açılışı ya-
pıldı. Açılışa katılan Konya Sanayi 
Odası (KSO) Başkanı Mustafa Bü-
yükeğen, eğitime verdikleri önemin 
altını çizerek, “Sanayi ile eğitim 
dünyası arasındaki köprüyü daha da 
güçlendirmeyi hedefliyoruz. Bu tek-
noloji sınıfı, öğrencilerimizin daha 
yetkin hale gelmelerine ve kendile-
rini geleceğe hazırlamalarına destek 
olacak" dedi.

Konya Sanayi Odası eğitime des-
tek vermeye devam ediyor. Mesleki 
eğitime yönelik sektörel çalışmalar, 
meslek lisesi öğrencilerine ve orta 
okul son sınıflardaki rehber öğret-
menlere yönelik fabrika gezileri, 
mesleki eğitim istihdam fuarı gibi 
önemli çalışmalar yürüten Konya 
Sanayi Odası, şimdi de Meram Fen 
Lisesi’ne teknoloji laboratuvarı ka-
zandırdı.  Laboratuvarın açılışına 
Konya Sanayi Odası Başkanı Mus-
tafa Büyükeğen ve yönetim kurulu 
üyeleri ile Meram Kaymakamı Dr. 
Bayram Yılmaz, Konya İl Milli Eğitim 
Müdürü Murat Yiğit, Meram Fen Li-
sesi Müdürü Ahmet İyibildiren, öğ-
retmen ve öğrenciler katıldı. 

ÖĞRENCİLERİN 
VİZYONUNU GELİŞTİRECEK 

Açılışta konuşan KSO Başkanı 

Mustafa Büyükeğen, eğitimin ve 
gençlere yapılan yatırımın önemine 
dikkat çekti. İnsana yapılan yatırı-
mın en kıymetli yatırım olduğunu 
söyleyen Başkan Büyükeğen, yapı-
lan teknoloji laboratuvarının öğren-
cilerin vizyonunu geliştireceğini ve 
onları geleceğe daha donanımlı bir 
şekilde hazırlayacağını ifade etti. 
Büyükeğen, eğitim-sanayi iş birliği-
nin önemine dikkat çekerek, şunları 
söyledi: “Meram Fen Lisemize çok 
güzel bir laboratuvar kazandırdık. 
Elimizden gelen desteği vermeye 
çalıştık. Gençlerimiz bu laboratuvar-
da Ar-Ge inovasyon odaklı projeler 
geliştirip, geliştirdikleri projelerin 
sunumlarını yapabilecekler. Genç-

lerimize, okulumuza ve şehrimize 
hayırlı olmasını diliyorum.”

GENÇLER KENDİNİ İYİ 
YETİŞTİRİRSE, GELECEĞE 
DAHA GÜÇLÜ İLERLERİZ

Daha sonra konuşan Meram 
Kaymakamı Dr. Bayram Yılmaz da, 
Konya Sanayi Odası’nın örnek bir 
davranış sergileyerek, gençlerin 
kendilerini en iyi şekilde yetiştir-
mesine destek olduğunu ifade etti. 
Kaymakam Yılmaz, “Sanayi Odamız 
örnek bir davranış gösterdi. Öğren-
cilerimiz buradan ziyadesiyle ya-
rarlanacaktır. Meram Fen Lisesi çok 
seçkin bir okul. İnsan buralardaki 
başarılar ile gurur duyuyor. Bu genç-
ler bizim geleceğimiz. Gençlerimiz 

iyi yetişirse, geleceğe güçlü ve emin 
adımlarla ilerleriz. O yüzden yapılan 
bu destek çok anlamlı. Bu aynı za-
manda Konya Sanayi Odası’nın sos-
yal sorumluluk projesidir. Kendileri-
ni ülkemizin, gençlerimizin geleceği 
açısından sorumlu hissettiklerinin 
de bir göstergesidir. Hayırlı olmasını 
diliyorum” diye konuştu. 

Konya İl Milli Eğitim Müdürü 
Murat Yiğit de, Konya Sanayi Oda-
sı ve okul yönetimine teşekkür etti. 
Yiğit, “Meram Fen Lisesi bizim göz 
bebeğimiz bir okulumuz. Bu sene 
okulumuzu yeni yaptık. Yeni bina-
sına taşındı. Okulun iç mekanları-
nın düzenlenmesi de önemli. Açı-
lışı yapılan laboratuvar, günümüz 
teknolojileriyle donatılmış, öğren-
cilerimize layık çok güzel bir labo-
ratuvar. Sanayi Odası Başkanımız 
ve yönetim kurulumuzla, okul yö-
neticilerimize bu iş birliklerinden 
dolayı teşekkür ediyorum” ifadele-
rini kullandı.  

Meram Fen Lisesi Müdürü Ah-
met İyibildiren ise, laboratuvarın 
tasarım ve sunum bölümü olmak 
üzere iki bölümden oluştuğunu söy-
leyerek, öğrencilerin projelerini bu-
ralarda geliştireceklerini aktardı. Ko-
nuşmaların ardından kurdele kesimi 
yapılarak, laboratuvarda inceleme-
lerde bulunuldu.  n HABER MERKEZİ

Sanayi Odası tarafından Meram Fen Lisesi’ne teknoloji laboratuvarı kazandırıldı. KSO Başkanı Büyü-
keğen, “Sanayi ile eğitim dünyası arasındaki köprüyü daha da güçlendirmeyi hedefliyoruz” dedi

Eğitime büyük destek

Karatay Belediye Başkanı Hasan 
Kılca, Filistin davasına her platform-
da destek vermeye devam ediyor. 
Bu kapsamda Başkan Kılca, Filistin 
Alimler Birliği heyetini belediye-
de ağırladı. Karatay Belediyesi’nde 
gerçekleştirilen ziyarete; Filistin 
Alimler Birliği Başkan Yardımcısı 
Dr. Said Bekir, Birlik Kurul Üyesi 
Dr. Mahmud Mustafa, Türkiye İş-
lerinden Sorumlu Muhammed Dal 
ile Necmettin Erbakan Üniversitesi 
İlahiyat Fakültesi Dr. Öğretim Üyesi 
Hüseyin Sudan katıldı.

Görüşmede; Filistin meselesi, 
İslam coğrafyasındaki birlik ve be-
raberliğin önemi ile Türkiye’nin Fi-
listin’e verdiği destek ele alındı. He-
yet, Karatay Belediyesi’nin Filistin 
halkına yönelik sergilediği hassasi-
yetten dolayı Kılca’ya teşekkür etti.

BU HAKLI DİRENİŞ 
ZAFERLE SONUÇLANACAK

Karatay Belediye Başkanı Ha-
san Kılca, Filistin ve Gazze halkına 
yönelik destek mesajlarını yine-
leyerek Karatay Belediyesi olarak 
her zaman mazlumun yanında ol-
duklarını vurguladı. Filistin’in haklı 
mücadelesinin yanında olduklarını 
belirten Başkan Kılca, kardeşlik 
bağlarının önemine de dikkat çekti. 
Filistin ve Gazze halkının yaşadığı 
zulmün insanlık vicdanını derinden 
yaraladığını dile getiren Kılca; “Ka-
ratay Belediyesi olarak her zaman 
Filistin’in ve Gazze’nin yanındayız. 
Dualarımızla da desteğimizle de 
onların yanındayız. Kalbimiz, Filis-
tinli kardeşlerimizle birlikte atmayı 
sürdürüyor. İnanıyoruz ki bu haklı 
direniş bir gün mutlaka zaferle ve 
hayırla sonuçlanacak; Siyonizm 
zulmü çökecektir” dedi.

TÜRKİYE, FİLİSTİN 
HALKININ YANINDA

Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın liderliğinde Türkiye’nin 
her zaman Filistin halkının yanında 
olduğunu ifade eden Kılca, “Devle-
timiz, hükümetimiz ve milletimiz; 
Gazze’nin ve tüm mazlum Müs-
lüman halkların yanında durmaya 
devam ediyor. Bu mesele sadece 
bir coğrafyanın değil, tüm ümmetin 
meselesidir” diye konuştu.

KARATAY İLE EL HALİL 
ARASINDA GÖNÜL BAĞI

Karatay’ın, Filistin’in El Halil 
şehri ile kardeş şehir olduğunu da 
hatırlatan Kılca, iki şehir arasında-
ki bağların yalnızca imzalarla değil, 
gönüllerle kurulduğunu vurgula-
dı. Kılca; “Karatay, 200 yıldan fazla 
süreyle Selçuklu İmparatorluğu’na 
başkentlik yapmış, Konya’nın en 
eski yerleşim yerlerinden biridir. 
Osmanlı’nın kuruluşuna giden ta-
rihsel süreç de bu topraklarda şe-
killenmiştir. Geçmişte, aynı impa-
ratorluğun çatısı altında Filistin’le 
kardeşçe yaşadık. Bugün de aynı 
kardeşlik duygularını sürdürüyo-
ruz. Tüm Müslümanlar kardeştir. 
Gönlümüz ve kalbimiz, her zaman 
Filistinli ve tüm mazlum Müslüman 

kardeşlerimizle birlikte atacak” şek-
linde konuştu.

TÜRKİYE BİZİ HİÇ 
YALNIZ BIRAKMADI

Filistin Alimler Birliği Başkan 
Yardımcısı Dr. Said Bekir ise şun-
ları söyledi; “Türkiye olarak siz her 
zaman ümmetin bütün meseleleri-
ni omuzlayan bir ülke oldunuz. Bu 
ümmetin içinde akan ruh ve can siz 
oldunuz. Biz Osmanlı’yı ve Osmanlı 
ruhunu hiç unutmadık. Siyonistler 
gelip Osmanlı’yı ve ümmeti par-
çaladılar. Ümmeti böldükten sonra 
da ümmetin mukaddesatına saldır-
mak daha kolay hale geldi. Ancak 
sizler, bizleri hiçbir zaman yalnız 
bırakmadınız. Her zaman evvela 
Allah’ın yardımı, sonra Cumhur-
başkanı Recep Tayyip Erdoğan’ın 
ve sizlerin desteğini her daim his-
sediyoruz.  Amacımız, Filistin da-
vasını en doğru şekilde anlatmak 
ve ümmetin sorumluluklarını bu 
anlamda hatırlatmaktır. Sizin de 
dediğiniz gibi bu sadece Filistinli-
lerin değil, tüm ümmetin derdidir. 
Bu anlamda El Halil şehriyle yaptı-
ğınız kardeş şehir uygulamanızdan 
dolayı ve misafirperverliğiniz için 
sizlere çok teşekkür ediyorum.”  
n HABER MERKEZİ

Kılca, Filistin heyetini ağırladı Konya’ya özel ‘Bütümet’ ödül getirdi!



Büyükşehir Belediyesi Şehir Ti-
yatrosu, Rus yazar Nikolay Gogol’un 
1836’da kaleme aldığı klasikleşmiş 
eserlerden “Müfettiş” adlı oyunu ilk 
kez Konyalılarla buluşturdu. Tiyatro 
severlerin büyük beğenisini kaza-
nan oyunda, bir taşra kasabasında 
geçen trajikomik olaylar ele alınıyor.

Sahnelediği nitelikli oyunlara bir 
yenisini daha ekleyen Konya Şehir 
Tiyatrosu, Rus roman ve oyun yazarı 
Nikolay Gogol’un klasikleşmiş eseri 
“Müfettiş” adlı oyunu Selçuklu Kong-
re Merkezi’nde ilk kez sahneledi.

Yönetmenliğini Saydam Yeniay’ın 
yaptığı komedi türündeki oyun, izle-
yicilerin büyük beğenisini kazanırken, 
sahne performansı, oyunculuklar ve 
mizahi dil alkış topladı.

YOZLAŞMIŞ BÜROKRASİNİN 
TRAJİKOMİK HİKAYESİ

Nikolay Gogol’un 1836 yılın-
da kaleme aldığı “Müfettiş”, Çarlık 

Rusyası’nda taşra kasabasında ge-
çen trajikomik olayları konu edi-
niyor. 2 perde ve 130 dakikadan 
oluşan oyunda; kasabaya geleceği 

duyurulan bir müfettişin haberi, 
bölgedeki yozlaşmış bürokratik ya-
pıyı altüst etmesi anlatılıyor. 
n HABER MERKEZİ
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Sahnelediği nitelikli oyunlara bir yenisini daha ekleyen Konya Şehir Tiyatrosu, Rus roman ve oyun yazarı 
Nikolay Gogol’un klasikleşmiş eseri “Müfettiş” adlı oyunu Selçuklu Kongre Merkezi’nde ilk kez sahneledi

Müfettiş oyunu
Konyalılarla buluştu 
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Konya Amatör Küme Süper 
Grup’ta oynanan Konya Yolspor 
– Üzümlüspor karşılaşmasının 
ardından saha içinde gergin anlar 
yaşandı. Mehmet Oktuk Tesisle-
ri'nde oynanan mücadelede, şam-
piyonluk yarışında kritik öneme 
sahip karşılaşmayı Konya Yolspor 
2-1 kazanarak sahadan galip ayrıl-
dı. Maçın bitiş düdüğünün ardın-
dan iki takım oyuncuları ve teknik 
heyetleri arasında tartışma çıktı. 
Kısa sürede büyüyen gerginlik, 

yerini arbedeye bıraktı. Yaşanan 
olayda Konya Yolspor Yardımcı 
Antrenörü Hasan Akın ile Üzüm-
lüspor forması giyen bir futbolcu 
yaralandı. Olaylara polis ekipleri 
ve kulüp yöneticileri müdahale 
ederek gerginliği kısa sürede sona 
erdirdi. Yaralanan iki ismin sağlık 
durumlarının iyi olduğu öğrenildi. 
Karşılaşmada yaşanan bu isten-
meyen olaylar, Konya amatör fut-
bol camiasında üzüntüyle karşı-
landı. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Yolspor - Üzümlüspor maçı
sonrası saha karıştı

Trendyol Süper Lig’in 32. hafta-
sında oynanan Atakaş Hatayspor 
– TÜMOSAN Konyaspor karşılaş-
masının ardından, Konyasporlu 
taraftarları taşıyan otobüste yan-
gın paniği yaşandı.
Deplasman dönüşü sırasında se-
yir halindeki otobüsün arka kıs-
mında henüz belirlenemeyen bir 
nedenle çıkan yangını fark eden 
şoför, aracı hemen durdurdu. 
Otobüsteki taraftarlar hızla tahli-
ye edilirken, yangına kısa sürede 
müdahale edilerek alevler kontrol 
altına alındı. Olayda herhangi bir 
can kaybı ya da yaralanma ya-

şanmadığı bildirildi. TÜMOSAN 
Konyaspor Kulübü, sosyal med-
ya üzerinden yaptığı açıklamada 
şu ifadelere yer verdi: “Mersin’de 
takımımızı yalnız bırakmayan ta-
raftarımızın deplasman dönüşü 
sırasında yaşanan otobüs yangı-
nı hepimizi derinden üzmüştür. 
Büyük Konyaspor Taraftarına 
geçmiş olsun dileklerimizi ileti-
yor, hayırlı yolculuklar dileriz.” 
Olay, yeşil-beyazlı camiada bü-
yük üzüntüye yol açarken, ya-
şananlar taraftarların sağ salim 
kurtulmuş olmasıyla teselli oldu.
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Konyaspor taraftar 
otobüsünde yangın

Kocaelispor 16 yıl sonra dör-
düncü kez Süper Lig'de Kocaelispor, 
toplamda 20 sezon yer aldığı Süper 
Lig'e 16 yıl sonra dördüncü kez dön-
dü. Sezona teknik direktör Ertuğrul 
Sağlam yönetiminde başlayan Koca-
elispor, tecrübeli teknik adamla 16. 
haftanın sonunda yollarını ayırdı. Ko-
caelispor, 10 galibiyet, 2 beraberlik 
ve 4 yenilgi yaşadığı 16 haftalık peri-
yodu 32 puanla 2. sırada tamamladı. 
Yeşil-siyahlı ekip, Sağlam'ın ardından 
bir maçlığına takımın başına geçen 
Aydın Günaydın ile 17. haftada dep-
lasmanda karşılaştığı Boluspor'u 3-1 
mağlup ederek 35 puanla zirveye 
yerleşti. Takımı 18. haftadan itibaren 
tecrübeli teknik adam İsmet Taşde-
mir'e emanet eden Kocaelispor, al-
dığı başarılı sonuçlarla 17. haftada 
yerleştiği liderlik koltuğunu bir daha 
hiç bırakmadı. Yeşil-siyahlılar bu dö-
nemde Taşdemir yönetiminde çıktı-
ğı 17 maçta 9 galibiyet, 7 beraberlik 
elde ederken, 1 defa da mağlup oldu. 
Deplasmandaki 1-0'lık Gençlerbirliği 
mağlubiyetinin ardından 14 maçlık 
yenilmezlik serisi yakalayan Koca-
elispor, 35. haftada en yakın rakibi 
Solwie Energy Fatih Karagümrük'e 
9 puanlık fark atarak ligin bitimine 4 
maç kalan Süper Lig'e yükseldi.

TAŞDEMİR, KARİYERİNDEKİ İKİNCİ 
SÜPER LİG SEVİNCİNİ YAŞADI
Ligin 18. haftasından itibaren 

yeşil-siyahlıların başında maçlara 
çıkmaya başlayan İsmet Taşdemir, 
Kocaelispor ile kariyerindeki ikinci 
Süper Lig sevincini yaşadı. Tecrübeli 
teknik adam, 2023-2024 sezonunda 
play-off'a kalan Bodrum FK'yı tari-
hinde ilk kez Süper Lig'e taşımıştı. 
Kocaelispor, ilk olarak 1979-1980'de 
teknik direktör Fethi Demircan, daha 
sonra 1991-1992'de Güvenç Kurtar 
ve 2007-2008'de Engin İpekoğlu ile 
şampiyon olarak Süper Lig'e yüksel-
mişti. Kocaeli temsilcisi dördüncü 
kez yükseldiği Süper Lig'de 21'inci 
sezonunu geçirecek.

YEŞİL-SİYAHLILARIN 1992-1993 
SEZONUNDAKİ PERFORMANSI 

HAFIZALARA KAZINDI
Kocaeli'yi uzun yıllar Süper Lig'de 

temsil eden yeşil-siyahlı ekibin özel-
likle 1992-1993 sezonundaki per-
formansı Türk futbolseverlerin hafı-
zalarında unutulmaz bir yer edindi. 
Hücum hattında Saffet Sancaklı ve 
Ergün Kula, orta sahada Bülent Uy-

gun ile Tuncay Akgün, savunmada 
Mirkovic, Kuzmanovski ikilisi, kalede 
ise Fahrudin Ömeroviç'in yıldızlaştığı 
sezonda son haftalara kadar şam-
piyonluk yarışının içinde kalan ye-
şil-siyahlılar ligi 59 puanla 4. sırada 
tamamladı. Körfez temsilcisi, ligdeki 
bu başarısı sayesinde 1993-1994 
sezonunda tarihinde ilk kez şimdiki 
adı UEFA Avrupa Ligi olan UEFA Ku-
pası’nda mücadele etti. İlk turda Por-
tekiz ekibi Sporting Lizbon ile eşle-
şen yeşil-siyahlılar, İzmit'te oynanan 
karşılaşmada 0-0 berabere kalıp, 
Portekiz'de oynanan karşılaşmada 
ise sahadan 2-0 mağlup ayrılınca 
Avrupa macerasına ilk turda veda 
etti. UEFA Kupası'na ikinci defa katıl-
dığı 2002-2003 sezonunda 1. turda 
Macaristan'ın Ferençvaroş takımıyla 
eşleşen Kocaelispor, deplasmandaki 
ilk maçı 4-0, kendi sahasındaki rö-
vanş karşılamasını da 1-0'lık skorlar-
la kaybederek elendi. 2008-2009'de 
Süper Lig'e veda ettikten sonra ama-
töre kadar gerileyen Kocaelispor, 
2015-2016’da Bölgesel Amatör Lig 
(BAL) 12. Grup'ta sezonun bitimine 
5 hafta kala şampiyonluğunu ilan 
etti. Kocaeli ekibi, Eskişehir'de oyna-
nan play-off maçında İstanbul tem-
silcisi Sultangazispor'u 2-0 yenerek, 

2013-2014 sezonunda veda ettiği 
Spor Toto 3. Lig'de yeniden müca-
dele etme hakkı kazandı. Yeniden 
yükseldikten sonra bu ligde 4 sezon 
mücadele eden Kocaelispor, 2019-
2020'de bitime 5 hafta kala açık ara 
farkla lider olduğu grupta TFF tara-
fından şampiyon olarak tescil edildi 
ve 2. Lig'e yükseldi. En son 2007-
2008'de 1. Lig'de şampiyon olarak 
Süper Lig vizesi alan yeşil-siyahlı 
ekip, 2008-2009'da veda ettiği Sü-
per Lig'e 16 sezon aranın ardından 
tekrar döndü.

CUMHURBAŞKANI ERDOĞAN, 
KOCAELİSPOR'U TEBRİK ETTİ
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 

Erdoğan, sosyal medya hesabından 
yaptığı paylaşımda, "16 yılın ardın-
dan yeniden Süper Lig'e yükselen 
Kocaelispor'u ve taraftarıyla birlikte 
tüm Kocaelispor camiasını yürekten 
tebrik ediyorum. Kocaelili tüm va-
tandaşlarıma selam ve muhabbetle-
rimi iletiyorum." ifadelerini kullandı.

BAKAN BAK'TAN 
KOCAELİSPOR'A TEBRİK

Gençlik ve Spor Bakanı Osman 
Aşkın Bak, tebrik mesajında şu ifa-
delere yer verdi: "Trendyol 1. Lig'de 
bitime 4 maç kala Trendyol Süper 
Lig'e yükselmeyi garantileyen Koca-

elispor'u kutluyorum. Futbolcuları, 
teknik heyeti, yönetimi ve taraftar-
ları tebrik ediyorum. 16 yıl sonra 
Süper Lig'de mücadele etme hakkı 
kazanan Kocaselispor'a başarılar di-
liyorum."

KOCAELİSPOR'UN 
SÜPER LİG'E YÜKSELMESİ 

KENTTE SEVİNÇLE 
KARŞILANDI

Yeni Sakarya Atatürk Stad-
yumu'nda oynanan karşılaşmada 
Solwie Energy Fatih Karagümrük'ün 
Geosis Boluspor'a 1-0 yenilmesinin 
ardından Trendyol Süper Lig'e yük-
selmesi kesinleşen Kocaelispor'un 
taraftarları İzmit Kent Meydanı'nda 
toplandı. Körfez temsilcisinin forma-
larını giyen, ellerindeki bayraklarla 
kutlama yapan taraftarlar, takımla-
rının marşlarını söyledi. Araçlarıyla 
kentin birçok noktasında konvoylar 
oluşturan yeşil-siyahlı taraftarlar, 
Kocaelispor'un elde ettiği başarıyı 
doyasıya kutladı. Kutlamaların ya-
pıldığı İzmit Kent Meydanı'na ge-
len Vali İlhami Aktaş, gazetecilere, 
Kocaelispor'un ligin bitimine 4 maç 
kala Trendyol Süper Lig'e yükselme-
yi garantilemesinin büyük bir başarı 
olduğunu aktardı. Bu başarıda eme-
ği geçen herkesi tebrik eden Aktaş, 
kulübe destek veren Büyükşehir 
Belediye Başkanı Tahir Büyükakın 
ve taraftarlara teşekkür etti. Aktaş, 
"Kocaelispor'un Süper Lig'de de gü-
zel başarılara imza atacağına inanı-
yorum." diyerek, taraftarın takımı 
Trendyol Süper Lig'de de coşkulu 
şekilde destekleyeceğine inancının 
tam olduğunu kaydetti. Telekonfe-
rans yöntemiyle alandaki taraftar-
lara seslenen Büyükşehir Belediye 
Başkanı Tahir Büyükakın da bu so-
nucun Kocaelispor'a inanan tarafta-
rın başarısı olduğunu belirtti. Elde 
edilen başarıyı kente armağan eden 
Büyükakın, "Çok anlamlı bir güne 
denk geldi. Bizim başarılarımızda 
nisan ayı önemli bir yer tutuyor. İn-
şallah bundan sonra çok daha büyük 
başarılara imza atacağız. Yarın takı-
mımızı İzmit Kent Meydanı'nda kar-
şılayıp büyük bir coşkuyla bu başa-
rıyı kutlayacağız. Bugün gönlünüzce 
eğlenin ama yarına da zaman ayırın. 
Kocaelispor'un Süper Lig'e yüksel-
mesi hayırlı uğurlu olsun. Hasret 
bitti. Bekle bizi Süper Lig." ifadelerini 
kullandı.  n AA

Kocaelispor 16 yıl 
sonra Süper Lig'de

Kocaelispor 16 yıl sonra dördüncü kez Süper Lig'de Kocaelispor, toplamda 20 sezon yer aldığı Süper Lig'e 16 yıl sonra dördüncü kez döndü 

Konya Amatör Küme 2024-2025 Fut-
bol Sezonu Süper Grup’ta fırtına gibi 
esen Meram Karakartallar, sezonu 
63 puanla lider tamamlayarak şam-
piyon oldu ve adını Bölgesel Amatör 
Lig’e (BAL) yazdırdı. 26 haftalık zorlu 
maratonda 20 galibiyet, 3 beraberlik 
ve yalnızca 3 mağlubiyet alarak güç-
lü bir performans sergileyen Meram 
Karakartallar, rakip fileleri 80 kez ha-
valandırırken, kalesinde sadece 23 
gol gördü. Ligin hem en üretken hü-
cum hattına hem de en sağlam sa-
vunmalarından birine sahip olan ta-
kım, her yönüyle şampiyonluğu hak 
etti. Takımın gol yükünü çeken isim 

ise 30 golle sezonu gol kralı olarak 
tamamlayan genç forvet Halis Atça 
oldu. Atça’nın etkileyici performansı, 
Karakartallar’ın zirve yürüyüşünde 
kilit rol oynadı. Şampiyonluk sonrası 
kulübün sosyal medya hesabından 
yapılan açıklamada şu ifadelere yer 
verildi; “ 2024-2025 sezonunda Kon-
ya Amatör Ligi’nde fırtına gibi esen 
Meram Karakartallarımız, sezonu 63 
puanla zirvede tamamlayarak şam-
piyon oldu ve adını Bölgesel Amatör 
Lig’e yazdırdı. 26 haftalık zorlu ma-
ratonda 20 galibiyet, 3 beraberlik ve 
sadece 3 mağlubiyet alan ekibimiz, 
rakip fileleri tam 80 kez havalandırır-

ken, kalesinde sadece 23 gol gördü. 
Hücum gücümüzle göz doldururken, 
savunmamız da ligin en sağlamla-
rından biri oldu. Gol yollarındaki en 
büyük kozumuz ise 30 golle sezonu 
gol kralı olarak tamamlayan Halis 
Atça oldu. Genç forvetimiz, etkileyi-
ci performansıyla takımımıza büyük 
katkı sağladı. Şampiyonluk yolculu-
ğumuzda büyük emek veren Kulüp 
Başkanımız Mustafa Metin, teknik 
heyetimiz Mesut Demir ve Hakkı Ka-
mar, takım kaptanımız Serkan Kaya 
ve yönetim kurulumuzla birlikte, son 
haftaya kadar inancımızı yitirmeden 
mücadele ettik ve hedefimize ulaştık. 

7’den 70’e tüm futbolcularımız ve 
onların aileleriyle birlikte bu başarı-
ya inandık, kenetlendik ve başardık! 
Bu şampiyonluk, sahada ter döken 
futbolcularımız kadar tribünde dua 
eden, destek veren ailelerimizin ve 
taraftarlarımızın da zaferidir. Meram 
Karakartallar artık Bölgesel Amatör 
Lig’de! Yeni hedefimiz bu ligde de 
başarılı olmak ve Konya futbolunu 
en iyi şekilde temsil etmek olacak. 
Tüm taraftarlarımıza, oyuncularımıza 
ve kulübümüzün her kademesinde 
emek veren herkese teşekkür ederiz. 
Bu başarı hepimizin.”  
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Meram Karakartallar şampiyonlukla taçlandı!
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Çorum’da düzenlenen U20 Gençler Güreş Türkiye Şampiyonası’nda 
mindere çıkan Selçuklu Belediyesporlu sporcular, önemli dereceler elde etti

Konya’nın ve Türkiye’nin 
en büyük amatör spor kulüp-
lerinden biri olan Selçuklu 
Belediyespor Kulübü, güreşte 
büyük bir başarıya daha imza 
attı. Çorum’da düzenlenen U20 
Gençler Güreş Türkiye Şampi-
yonası’nda mindere çıkan Sel-
çuklu Belediyesporlu sporcular, 
önemli dereceler elde etti. 63 
kiloda mücadele eden Hacı Ah-
met Altan, final müsabakasında 
rakibini mağlup ederek Türkiye 
Şampiyonu oldu ve altın madal-
yayı Konya'ya getirdi. 67 kg’da 

Salih Uçar ve 97 kg’da Mustafa 
Özadam ise zorlu müsabakala-
rın ardından Türkiye üçüncüsü 
olarak bronz madalya kazandı-
lar. Selçuklu Belediyespor Kü-
lübü sporcuları elde ettikleri 
bu başarılarla   Avrupa Şam-
piyonası Milli Takım Hazırlık 
Kampı’na davet edilme hakkı 
da kazandılar. Selçuklu Beledi-
yespor Kulübü yetkilileri, spor-
cuları ve antrenörlerini tebrik 
ederek, ulusal ve uluslararası 
arenada başarılarının devamını 
diledi. n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Selçuklu Belediyespor 
güreşte zirvede!

Kayseri’de düzenlenen Okul 
Sporları Hokey Yıldızlar Grup 
Birinciliği Müsabakalarında 
Konya’yı temsil eden Ertuğrul 
Gazi Ortaokulu Hokey Takımı, 
büyük bir başarıya imza atarak 
Bölge Şampiyonu oldu ve Tür-
kiye Finalleri’ne katılma hakkı 
kazandı. Konya Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü sosyal medya he-

sabından, "Ertuğrul Gazi Orta-
okulu Hokey Takımımız, Kay-
seri'deki Okul Sporları Hokey 
Yıldızlar Grup Birinciliği'nde 
Bölge Şampiyonu olarak Tür-
kiye Finalleri’ne katılmaya hak 
kazandı. Takımımızı tebrik eder, 
başarılarının devamını dileriz!" 
açıklaması yapıldı. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Meram İlçe Milli Eğitim Mü-
dürlüğü koordinesinde, Meram 
Ticaret Mesleki ve Teknik Ana-
dolu Lisesi salonlarında düzenle-
nen Geleneksel Çocuk Oyunları 
tamamlandı ve ardından ödül 
töreni gerçekleştirildi. 15 Tem-
muz Şehitleri İlkokulu 3. sınıf 
öğrencileri, Mendil Kapmaca ve 
Sek Sek oyunlarında tüm rakip-
lerini geride bırakarak Meram 
birincisi oldu. Geleneksel Çocuk 
Oyunları Ödül Töreni’ne Meram 
Kaymakamı Dr. Bayram Yılmaz, 
Meram İlçe Milli Eğitim Müdürü 
Ahmet Kocagöz, Meram Gençlik 
ve Spor İlçe Müdürü Mücahit 
Mustafa Koç, okul müdürleri, 
öğretmenler ve öğrenciler ka-
tıldı. Etkinliğe, ilkokul 3. ve 4. 
sınıflar ile ortaokul 5. ve 6. sınıf 
düzeyinde yoğun katılım sağlan-
dı. Ortaokuldan 78 okuldan 936 

öğrenci, ilkokuldan ise 93 okul-
dan 1162 öğrenci olmak üzere 
toplam 2.098 öğrenci bu anlamlı 
etkinlikte yer aldı. 15 Temmuz 
Şehitleri İlkokulu, finalde Ali İh-
san Dayıoğlu İlkokulu ile karşı 
karşıya geldi. Büyük çekişmeye 
sahne olan maçı 2-0 kazanan 
15 Temmuz Şehitleri İlkoku-
lu, Meram şampiyonu olarak il 
şampiyonasında Meram’ı temsil 
etme hakkı kazandı. Şampiyon-
luk kupası, Meram Kaymakamı 
Bayram Yılmaz tarafından tak-
dim edildi. Okul Müdürü Murat 
Koçak, “Bu kupanın kazanılma-
sında emeği geçen başta Hasan 
Örek’e, 3. sınıf öğretmenlerimiz 
Rahime Celkan, Zeki Gün’e, 
sporcu öğrencilerimize ve velile-
rimize teşekkür ediyor, tüm öğ-
rencilerimizi tebrik ediyorum.” 
dedi. n SPOR SERVİSİ

Konya, spor tarihinde önemli bir başarı-
ya daha imza attı. Konya Gençlik ve Spor İl 
Müdürlüğü’nün sosyal medya hesabından 
yapılan açıklamaya göre, Bahar Kule Atlama 
Kupası ve Milli Takım Seçmesi Yarışmaların-
da mücadele eden sporcu  Ali Eymen Demir-
ci, topladığı 284.65 puanla büyük bir başarıya 
imza attı. Bu etkileyici performansıyla Kule 
Atlama Milli Takımı’na seçilen Demirci, Bul-
garistan’da düzenlenecek Balkan Şampiyo-
nası’nda ay-yıldızlı formayla ülkemizi temsil 
edecek. Ali Eymen Demirci’nin elde ettiği bu 
başarı, Konya spor tarihinde bir ilk olarak ka-
yıtlara geçerken, genç sporcunun bu önemli 
turnuvada göstereceği performans büyük 
merakla bekleniyor. Konya Gençlik ve Spor 
İl Müdürlüğü yetkilileri, başarılı sporcuyu ve 
antrenörlerini tebrik ederek, Balkan Şampi-
yonası’nda da üstün başarılar diledi. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Ali Eymen Demirci’den tarihi başarı

Karatay Belediyespor, fark-
lı branşlardaki başarılarıyla 
adından söz ettirmeye devam 
ediyor. Son olarak Balıkesir’de 
düzenlenen Türkiye Üniversi-
teler Arası Kick Boks Şampiyo-
nası’nda mücadele eden Kara-
tay Belediyespor’un yetenekli 
sporcusu Muhammet Furkan 
Karagöz, 60 kilogram K1 ka-
tegorisinde Türkiye üçüncüsü 
olarak bronz madalya kazandı. 
Gençlik ve Spor Bakanlığı ile 
Türkiye Kick Boks Federasyo-
nu iş birliğinde gerçekleştiri-
len şampiyonaya, Türkiye’nin 
dört bir yanından çok sayıda 
üniversite ve sporcu katıldı. 
Heyecan dolu müsabakala-
ra sahne olan organizasyonda 

Muhammet Furkan Karagöz, 
zorlu rakiplerine karşı sergile-
diği üstün performansla Kara-
tay’ın adını bir kez daha başa-
rıyla temsil etti.

BAŞKAN HASAN 
KILCA’DAN TEBRİK MESAJI
Karatay Belediye Başkanı 

Hasan Kılca, Karatay Beledi-
yespor’un elde ettiği bu önemli 

başarıdan dolayı büyük mut-
luluk duyduklarını kaydetti. 
Başkan Kılca, açıklamasında şu 
ifadelere yer verdi: “Karatay 
Belediye Spor Kulübümüzün 
sporcusu Muhammet Furkan 
Karagöz, Türkiye Üniversiteler 
Arası Kick Boks Şampiyonası’n-
da gösterdiği azim ve mücade-
leyle bronz madalya kazandı. Bu 
başarı, hem sporcumuzun hem 
de kulübümüzün özverili çalış-
malarının bir sonucudur. Genç-
lerimizin sporla iç içe büyümesi 
ve ülkemizi başarıyla temsil et-
mesi adına desteğimizi sürdü-
receğiz. Sporcumuzu gönülden 
tebrik ediyor, başarılarının de-
vamını diliyorum.”  
n SPOR SERVİSİ

Karataylı sporcu Türkiye üçüncüsü oldu

Ertuğrul Gazi Ortaokulu Hokey 
Takımı Türkiye Finalleri'nde!

15 Temmuz İlkokulu'ndan 
geleneksel oyunlarda büyük başarı
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TFF 3. Lig 3. Grup’ta kü-
mede kalma mücadelesi veren 
Yapalı İnşaat 1922 Konyaspor, 
ligin 29. haftasında kendi saha-
sında konuk ettiği Küçükçek-
mece Sinopspor’u 1-0 mağlup 
ederek umutlarını son haftaya 
taşıdı. Selçuk Üniversitesi 15 
Temmuz Stadyumu’nda oyna-
nan karşılaşmanın ilk yarısı 
golsüz eşitlikle tamamlandı. 
Maçın 74. dakikasında sahne-
ye çıkan Berkay Sezer, attığı 
golle “Yavru Kartallar”ı 1-0 
öne geçirdi. Bu gol, aynı za-
manda maçın da skoru oldu. 
Bu kritik galibiyetle 26 puana 
ulaşan 1922 Konyaspor, 14. 
sıraya yükselerek kümede kal-
ma yolunda çok değerli 3 pua-

nı hanesine yazdırdı. Takımın 
kaderi ise son hafta oynanacak 
maçta belli olacak. Yavru Kar-
tallar, sezonun son haftasında 
26 Nisan Cumartesi günü saat 
15.00’te deplasmanda Efeler 
09 ile karşılaşacak. 1922 Kon-
yaspor’un ligde kalabilmesi için 
bu mücadeleyi mutlaka kazan-
ması gerekiyor. Öte yandan, ta-
kıma destek vermek amacıyla 
tribünlerde önemli isimler de 
yer aldı. TÜMOSAN Konyaspor 
Yüksek Divan Kurulu Başka-
nı Ahmet Şan, Kulüp Başkanı 
Ömer Korkmaz, kulüp yöneti-
cileri ve taraftarlar, 1922 Kon-
yaspor’u bu kritik mücadelede 
yalnız bırakmadı. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

1922 Konyaspor’dan 
hayati galibiyet!

Kadınlar 2. Ligi Play-Off Son 
8 Turu ilk maçında Konya tem-
silcisi Genç Ülküm Spor Kulübü, 
deplasmanda karşılaştığı Tuzla 
Sahil Spor’u 3-0 mağlup ederek 
önemli bir avantaj elde etti. Mü-
cadelede Genç Ülkümspor’un 
gollerini 36. dakikada Ayça Ço-
ban, 43. ve 90. dakikalarda ise 
Beyza Kuşsan kaydetti. Takım, 
hem savunmada hem hücumda 
sergilediği üstün performansla 
galibiyeti hak ederek sahadan 
3-0’lık net bir skorla ayrıldı. Kar-
şılaşmanın ardından kulüpten 
yapılan sosyal medya paylaşı-

mında, “Takım ruhu, mücadele 
ve zafer! Genç Ülküm Spor Kulü-
bü sahada gerekeni yaptı, Kadın-
lar 2. Ligi Play-Off Son 8 Turu'n-
da skor avantajını 3-0 eline aldı! 
Bu galibiyet, emeğin ve inancın 
eseri. Durmak yok!” ifadelerine 
yer verildi. Genç Ülkümspor, bu 
önemli galibiyetin ardından 27 
Nisan 2025 tarihinde Konya’da 
oynanacak rövanş maçı öncesi 
büyük bir moral kazandı. Tem-
silcimiz, kendi sahasında oyna-
yacağı bu maçta yarı finale yük-
selmek için mücadele edecek. 
n MUHAMMED ESAD ÇAĞLA

Genç Ülkümspor 
Play-Off’ta avantajı kaptı!

TÜMOSAN Konyaspor Tek-
nik Direktörü Recep Uçar, Ha-
tayspor maçında çok önemli bir 
galibiyet aldıklarını belirterek, 
"Alttan matematiksel olarak 
garantilemesek de biraz daha 
uzaklaştık. O yüzden bizim için 
çok çok değerli, kıymetli bir 3 
puan olduğunu düşünüyorum" 
dedi. Trendyol Süper Lig'in 32. 
haftasında Konyaspor, Mersin'de 
oynanan karşılaşmada Atakaş 

Hatayspor'u 3-2 mağlup etti. 
Karşılaşma sonrası düzen-

lenen basın toplantısında 
maçı değerlendiren Kon-

yaspor Teknik Direktö-
rü Recep Uçar, ligin 
son bölümünde son 
maçların ayrı zorluk 
derecesi olduğunu bil-

diklerini söyledi. Maça, 
enerjilerini ve motivasyonlarını 
da yüksek tutarak hazırlandık-
larını belirten Uçar, "Ben genel-
de maçtan önce rakiplerle ilgili 
analizler yapıyorum. Bu maç ön-
cesinde de net bir şekilde belirt-
miştim ki, Hatayspor'un bulun-
duğu konum ile bireysel oyuncu 
kalitesi arasında ciddi bir tezat 
var. Aslında baktığınızda son 7 
maçında, içeride Sivas'ı ve Alan-
ya'yı yenmiş, deplasmanda gidip 
Trabzon'u yenen bir takım Ha-
tayspor. Son 3 maçını kaybetse 
de birçok sorunla boğuşması 
rağmen, özellikle hücum hat-
tında inanılmaz kalitede, skor 
üretilebilecek oyuncular olan 

bir takım. Bizim adımıza çok zor 
geçeceğini biliyorduk, aslında 
bu mantalitede hazırlandık ama 
futbol böyle bir oyun" ifadelerini 
kullandı.

"BENİM BULUNDUĞUM 
DÖNEMDE KONYASPOR'UN 

BELKİ DE EN KÖTÜ İLK YARISI"
Maçta ilk yarıya iyi çok baş-

lamadıklarını ama golü bulduk-
larını hatırlatan Uçar, "Ondan 
sonra 15 dakikalık bölümde 
işler bizim adımıza çok iyi git-
mezken, en önce oyunu biraz 
değiştirdiğimiz ama bir türlü 
karşılık alamadığımız, yani bir 
türlü hayata dönemediğimiz, 
oyunun ne top bizde olduğu 
kısmı, ne savunma kısmı, be-
nim bulunduğum dönemde 
Konyaspor'un belki de en kötü 
ilk yarısı. Bundan alacağımız 
çok büyük dersler var, en başta 
benim" şeklinde konuştu.

"OYUNCULARIMI CANI 
GÖNÜLDEN KUTLUYORUM"
Devre arası oyuncularıyla da 

konuştuğunu, belki 11 oyuncu-
yu da değiştirebilecekleri bir ilk 
yarı oynadıklarını ifade ederek, 
şöyle devam etti: "Biz 2 oyuncu 
değiştirerek başladık. Aleksic 
başladı ikinci yarı biraz daha 
oyuna ortak olduk. 70'e kadar 
gol bulamadık ama biraz daha 
arayan taraftık. Golden son-
ra enerjimiz biraz daha yukarı 
çıktı, diğer değişiklikler olsun, 
Oğulcan olsun, Melih Bostan 
olsun onların da katkısıyla bera-

ber oyunda kazanma isteğimi-
zi daha fazla gösterdik. 2 tane 
direkten dönen pozisyonumuz 
oldu. Aslında ciddi sayıda gol 
bulabileceğimiz bir ikinci yarı 
oynadık ama bir türlü golü bula-
madık. Ta ki 90. dakikaya kadar. 
90'da Oğulcan ile bulduğumuz 
golle, bu zor deplasmanı çok zor 
da olsa 3-2 kazandık. Böyle bir 
dönüş gösteren, oyuna özellikle 
ikinci yarı karakter koyan bütün 
oyuncularımı canı gönülden kut-
luyorum. Daha önceki maçlarda 
söylediğim gibi onlarla gurur 
duyuyorum. Kolay değil, ligin bu 
periyodunda, bu şekilde geri dö-
nüşler hiç kolay değil. Ama sa-
mimi de konuşmak gerekirse, en 
başta şahım, sonra da oyuncu-
larımızın ciddi manada dersler 
çıkarabileceğimiz bir maç oyna-
dığımızı düşünüyorum. Uzun bir 
aradan sonra deplasmanda galip 
geldik. Uzun bir aradan sonra 
geriden gelerek maç kazandık. 
Bunlar çok önemli şeyler. Biz 
takım olarak iyi yoldayız, aslın-
da iyi sinyaller veriyoruz. Bugün 
itibariyle maç fazlasıyla beraber 
8. sıradayız. Alttan matema-
tiksel olarak garantilemesek de 
biraz daha uzaklaştık. O yüzden 
bizim için çok çok değerli, kıy-
metli bir 3 puan olduğunu düşü-
nüyorum. Oyuncuları yürekten 
kutluyorum, camiamıza hayırlı 
olsun. Bugün bu dosyayı bu şe-
kilde kapatıyoruz."  
n İHA

Recep Uçar: Alttan biraz daha uzaklaştık!

Süper Lig’de en son dış saha galibiyetini 30 Kasım 2024’te Adana Demirspor karşısında elde eden yeşil-be-
yazlılar, 7 deplasman maçının ardından Atakaş Hatayspor’u 3-2 yenerek deplasman fobisini sona erdirdi

Trendyol Süper Lig'in 32. 
haftasında Atakaş Hatayspor'u 
dış sahada 3-2 mağlup eden 
TÜMOSAN Konyaspor, 7 maç 
sonra deplasmanda galip gel-
di. Son haftaların formda takımı 
Konyaspor, sahasında oynadığı 
Trabzonspor, Beşiktaş, Gazian-
tep FK ve Göztepe maçlarından 
galibiyetle ayrılarak alt sıralar-
dan uzaklaştı. Deplasmanda ise 
aradığı sonuçları bulamayan ye-
şil-beyazlı ekip, dış sahadaki son 
galibiyetini 30 Kasım 2024’te 
Adana Demirspor’a karşı 1-0’lık 
skorla almıştı. Ligin 32. hafta-
sında Mersin Stadyumu'nda oy-
nanan ve geriye düştüğü maçta 
Atakaş Hatayspor'u 3-2 yenen 
yeşil beyazlılar, aylar sonra hane-
sine 3 puan yazdırmayı başardı. 
Bu sezon Süper Lig’de dış sahada 
oynadığı 16 maçta 4 galibiyet, 2 
beraberlik ve 10 mağlubiyet elde 
eden Konyaspor, Hatayspor kar-
şısında aldığı galibiyetle puanını 

40’a çıkararak 8. sıraya yükseldi.
 GÖZLER 

KUPAYA ÇEVRİLDİ
Ligdeki konumunu sağlam-

laştırmak isteyen Recep Uçar’ın 
öğrencileri, 22 Nisan’da saha-
sında Galatasaray ile oynaya-

cağı Ziraat Türkiye Kupası yarı 
final maçında rakibini eleyerek 
finale yükselmeyi hedefliyor. 
Konyaspor Basın Sözcüsü Nuri 
Kaymak, takımın son haftalar-
daki iyi oyunun deplasmanda 
da sürdüğünü söyledi. Bu sezon 

4. deplasman galibiyeti elde et-
tiklerini vurgulayan Kaymak, 27 
Nisan'da Konya'da oynayacakları 
Adana Demirspor maçında da 
galip gelerek üst sıralara tırma-
nışı sürdürmek istediklerini an-
lattı. Teknik heyet ve oyuncula-
rın sabırla ve inanarak mücadele 
ettiklerini aktaran Kaymak, şun-
ları kaydetti: "Ligde rahat bir ko-
numa geldik. Son haftalarda iyi 
bir çıkışımız var. Aslında Başak-
şehir deplasmanında da puanla 
dönebilirdik ama olmadı. Uzun 
aradan sonra dış saha galibiyeti 
elde ettik. Şimdi önümüzde kupa 
maçı var. Daha önce kupa şam-
piyonluğu yaşadık. Salı günü evi-
mizde Galatasaray ile önemli bir 
maça çıkacağız. Burada da zafer 
kazanıp taraftarımızı ve şehrimi-
zi gururlandırmak istiyoruz. Bu 
maça ilginin hayli yüksek olaca-
ğı ortada. Taraftarımızın her za-
manki gibi desteğiyle gülen taraf 
olacağımıza inanıyorum." n AA

Konyaspor deplasman 
zincirini kırdı
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